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 گــروه خبــر // رییس اتــاق بازرگانی 
بندرعباس با ارســال نامه ای به استاندار 
هرمزگان، رییس اتاق ایران و مســئولان 

مربوطه خواستار تسهیل و رفع مشکلات 
 موجود بر ســر راه صــادرات محصول 

گوجه فرنگی کشاورزان هرمزگانی شد.
به گزارش خبرنــگار دریا ، محمدرضا صفا  
با اشــاره به ظرفیت محصول گوجه فرنگی 
زمســتانه هرمزگان و بازار پســندی آن در 
کشور روســیه اظهار داشت: در حال حاضر 
به دلیل تعلل و وجود اشــکال در فرآیندها و 
مسیر صادراتی این محصول دچار مشکلاتی 
هستیم که در پی رفع آن با رایزنی با اتاق ایران 
بر آمدیم.وی با بیــان اینکه به طور میانگین 
محموله های حاوی گوجــه فرنگی در مرز 

آســتارا 14 روز معطل می ماند، یادآور شد: 
انتظار ما بر این است که 30 دستگاه کامیون 
از 130 دســتگاه مربوط به صادرات سیب و 
کیــوی و گوجه فرنگی، به طور انحصاری به 
محصول گوجه فرنگی استان اختصاص یابد تا 
معطلی ها در مرز به کمترین حد ممکن تقلیل 
یابد. وی گفت: با توجه به فسادپذیری گوجه 
فرنگی و ارزآوری این محصول امور مربوط به 
خروج و صادرات گوجه فرنگی باید نسبت به 
محصولاتی همچون سیب و کیوی در اولویت 
قرار گیرد.صفا ادامــه داد:  مدت زمان لازم 
برای ارســال محصول از جنوب تا مرزهای 

صادراتی و معطل ماندن آن در مرز ســبب 
کاهش محسوس کیفیت محصول و نارضایتی 
مصرف کننده می شود که در مجموع در دراز 
مدت به زیان اعتبار تولیدی کشور است پس 
باید همه دســت به دست هم دهیم و اینگونه 
مشکلات را رفع نماییم.وی تصریح کرد: می 
توان با تدبیر و درایت بیشتر و اولویت بندی 
صادرات محصولات کشاورزی به کشورهای 
هدف جلو ضرر و زیان کشاورزان زحمتکش 
در اقصی نقاط کشــور به ویژه هرمزگان را 
گرفت و امید است مســوولان در این زمینه 

تدابیر ویژه ای بیاندیشند.

تلاش اتاق بازرگانی بندرعباس برای رفع مشکل صادرات گوجه فرنگی

چه میزان از مصوبات بازدید اجرایی شد؟ 

محلات حاشیه نشین در پرتگاه بی توجهی مسئولان

 اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن 
و کشاورزی بندرعباس

انتصاب بجا و شایســته حضرتعالی را به عنوان 
معــاون محترم سیاســی و امنیتی اســتانداری 
هرمــزگان که بیانگر تعهد ،کارآمــدی ، لیاقت و 
 شایســتگی های بر جســته آن برادر گرامی در 
صحنه های خدمت صادقانه به نظام و وطن اسلامی 
اســت تبریک عرض نموده ؛ موفقیت و سربلندی 

شما را از درگاه خداوند منان مسئلت داریم .

گام بلند بنیاد مستضعفان در هرمزگان؛برادر ارجمند و گرامی جناب آقای رئوفی

واگذاری رایگان اراضی 
محله اسلام آباد بندرعباس 

گروه خبر // مدیرکل اموال و املاک بنیاد مستضعفان هرمزگان، گفت: 
در راســتای منویات مقام معظم رهبری اسناد اراضی مسکونی سهم 
بنیاد مستضعفان به افراد واجد شرایط در محله اسلام آباد بندرعباس 

بصورت رایگان واگذار می شود.
   به گزارش خبرنگار روزنامــه دریا، محمد هادی نیک پرور با بیان اینکه 
بنیاد مســتضعفان انقلاب اســلامی در گام اول در سال 1395 بیش از 350 
فقره اراضی مســکونی ســهم این نهاد را به اهالی محله نایبندجنوبی بطور 
رایگان واگذار نموده اســت، اظهار کرد: محله اســلام آبــاد بندرعباس که 
4/5دانگ اراضی آن در مالکیت بنیاد مســتضعفان قرار دارد به عنوان هدیه 
مقام معظم رهبری به اهالی این محله واگذار می شــود.وی در ادامه افزود: 
محله اســلام آباد از محلات قدیمی بندرعباس بوده و واگذاری رایگان این 
اراضی از خواسته های چندین ساله اهالی این محله بوده که با دستور رئیس 
بنیاد مســتضعفان و موافقت هیات امنای بنیاد مســتضعفان، واگذاری آن به 
ساکنان  مســتضعف و کم بضاعت این محله  در دســتور کار این اداره کل 
قرار گرفته اســت.مدیر کل اموال و املاک بنیاد مستضعفان استان هرمزگان  
 میــزان مالکیت بنیاد 4/5 دانگ اســت و با هدف تقویــت توان اقتصادی 
خانواده های ساکن در این محله در راستای منویات مقام معظم رهبری  مبنی 
 بر حمایت از محرومان و اقشار ضعیف جامعه  به صورت رایگان به واجدین 
 شــرایط واگذار می شــود.نیک پرور در پایان خاطر نشــان کرد: براساس 
برنامه ریزی های انجام شده طی مراسمی با حضور جمعی از مسئولین محلی 
امروز 19 اسفندماه بعد از نماز مغرب و عشاء در مسجد سلمان فارسی محله 
اسلام آباد بصورت نمادین تعداد 12 فقره واگذاری اراضی مسکونی به مردم 

اهدا می شود.
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فرماندار بندرعباس تاکید کرد 
 ضرورت ادامه رعایت پروتکل های بهداشتی 

برای حفظ سلامتی 
  گروه خبر // جلســه ستاد مدیریت بیماری کرونا شهرستان به 
ریاست عزیزاله کناری فرمانداردر محل سالن کنفرانس فرمانداری 
تشکیل شد.به گزارش خبرنگار دریا ؛  فرماندار بندرعباس در این 
جلســه ضمن تشــکر و قدردانی از کادر درمان و بهداشت اظهار 
داشــت: از همراهی مردم عزیز ، اصناف و سایر ادارات و ارگانها 
برای کنترل و پیشــگیری بیماری کرونا تشــکر و قدردانی نموده 
و انتظار می رود این رعایت ها همچنان ادامه داشــته باشــد.وی 
در ادامه گفت: اکیپ های بازرســی از گروههای مردمی، جهادی 
 و بسیج اصناف در سطح شهر هشــدارهای لازم را برای رعایت 
پروتکل های بهداشــتی ، اســتفاده از ماســک و رعایت فاصله 
اجتماعــی به افراد مــی دهند تا همچنان بعنوان شهرســتان برتر 
در رعایت پروتکل های بهداشــتی این جایــگاه را حفظ نمائیم.

این مقام مســئول گفت: بازاریان برای فعال ماندن بازار همکاری 
لازم را در رعایت نکات بهداشــتی ، استفاده از ماسک و رعایت 
فاصله اجتماعی داشــته باشــند و مردم نیز خریدهای خود را به 
ســاعات قبل از ظهر منتقل کنند تا با ازدحام جمعیت و خطر ابتلا 
به بیماری کرونا مواجه نشــویم.نماینده عالی دولت در شهرستان 
عنوان کرد:  هشــدارهای صوتی توســط ادارات مرتبط در سطح 
ســواحل و بوستانها مبنی بر رعایت پروتکل های بهداشتی و عدم 
 تجمع در این محل ها به شهروندان داده شود تا مردم ضمن رعایت 
پروتــکل های بهداشــتی هر چه ســریعتر محــل را به مقصد 
 منــزل ترک کننــد.وی همچنین گفت: دریابانی موظف اســت با 
شــناور هایی که بصورت غیر مجاز مســافران را جابجا می کنند 
برخورد و شــناورهای آنهــا را توقیف کند.عزیزالــه کناری در 
 پایان اظهار داشــت: شــهروندان در صورتی که مشــاهده کردند 
مراســم عروســی با تعداد بیــش از حد مجاز و عــدم رعایت 
دســتورالعمل های بهداشــتی در حال برگزاریست بلافاصله این 
موضوع را به پلیس 110 و بســیج اطلاع تا مراســم متوقف و با 

برگزار کنندگان آن برخورد های لازم صورت گیرد.

2 اثر از هرمزگان
 در فهرست آثار منقول کشور به ثبت رسید

  گروه خبر // سرپرســت اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی هرمزگان گفت: 2 شی از اشیاء موزه مردم شناسی 
بندرکنگ در فهرســت آثار منقول کشور به ثبت رسید. به گزارش 
خبرنگار دریا ، ســهراب بناوند با بیان این مطلب گفت: اثر مانده 
)مونده( و فرمان )سکان( لنج در فهرست آثار منقول کشور به ثبت 
رسیدند. او با اشاره به اینکه اثر مانده قطعه ای از الوار ساخته شده 
از چوب ســاچ است که در روی عرشــه لنج با طناب نصب می 
شود، افزود: در گذشته سفرهای طولانی به آفریقا و هند انجام می 
شــد و برخی از لنج ها در دریا و اقیانوس غرق می شدند و این 
 چوب هنگام غرق شدن لنج بر روی آب شناور میشده و به ساحل 
می رسیده است. بناوند ادامه داد: پیدا شدن این چوب خبر از غرق 
شــدن لنج و خدمه آن می داد و به نوعی کار جعبه سیاه امروزی 
را داشــته است. سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان در خصوص فرمان )سکان( لنج گفت: این 
سکان بزرگترین سکان لنج های سنتی در استان است و بخشی از 
لنج مربوط به اواخر دوره قاجار اســت که در تردد به قاره آفریقا 
و هند بوده است.  بناوند تاکید کرد: »هر دو شی یاد شده در موزه 

مردم شناسی بندرکنگ نگهداری می شوند.

خبر

خبری
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سرمقاله

   وقتی می شــنوم و می روم می بینم در مناطق حاشیه ای قطب اقتصاد کشور 
 خانواده هایی هســتند که بــدون کولر و پنکه و حداقل های زندگی هســتند و

فرزندان شان حتی تلویزیون ندارند تماشا کنند و مجبورند در کوچه ها وقت شان 
را بگذرانند؛ کوچه هایی که در آنها فاضلاب روان است  و کوچه هایی که به پاتوق 
معتادانی تبدیل شده اند که در آنجا استعمال و تزریق دارند وسرنگ های آلوده شان 
 را رها می کنند که در بدن رهگذران و کودکان برود و مســئولان این معضلات را 
می دانند و شاید دیده اند و نسبت به آنها بی توجهند؛ از خود می پرسم چه کسی 
و کدام مسئولی بایستی به این اقشار رسیدگی کند؟  کدام مسئولی حاضر است زن 
و بچه اش در گرما و بدون کولر شب را سر بر بالین بگذارد؟ کدام مسئولی حاضر 
می شود همسر وفرزندان شان در کوچه هایی رفت و آمد کند که سرنگ های آلوده 
ریخته شده و اراذل و اوباش قمه بدست درحال عربده کشی و تهدید هستند؟ کدام 
مسئولی حاضر است در محله ای زندگی کند که خانواده شب تا صبح بیدار است 
تا از خانه اش مراقبت کند که اراذل و معتادان برای ســرقت وارد خانه اش نشود؟ 
کدام مسئولی حاضر اســت فرزندش در فاضلاب روان کوچه های تاریک بازی 
کند؟ کدام مسئولی حاضر است در شرایطی زندگی کند که پدر شرمنده زن و بچه 
است و نمی تواند سه وعده غذایی را برسر سفره تامین کند؟ کدام مسئولی حاضر 
است در محلاتی زندگی کند که همسر و فرزندانش آسایش و آرامش ندارند؟ این 
آقایان مسئول و شوراها و نمایندگان مجلس، آیا وظایفی در مقابل حاشیه نشینان 
ندارند و فقط در ایام تبلیغات انتخابات بایســتی به یاد آنها باشند و وعده هایی را 
برای کسب رای دهند که بعد از جمعه انتخابات فراموش کنند؟ محله سنگ کن در 
بلوار خلیج فارس بندرعباس را هنوز در محدوده و حریم شهر نیاورده اند؛ اما در 
زمان انتخابات شورای شهر، کاندیداها به این محله می روند و می خواهند به آنها 
رای دهند که ساکنان می گویند اگر این محله جزو شهر نیست که بایستی شورای 
 روستا و دهیاری داشته باشد.فقط در زمان انتخابات جزو شهر است؟ این محلات 
حاشیه نشین که برخی از آنها دهه ها از عمرشان می گذرد و برخی نسل اندر نسل 
در آنجا زندگی کرده اند؛ اما مسئولان امروزی آنها را بطور کامل فراموش کرده اند 
و کسی به فریادشان نمی رسد. دستگاه های متولی آنقدر نسبت به این مناطق بی 
توجهند که دستگاه قضایی نسبت به این بی توجهی ها و سهل انگاری ها واکنش 
نشان داده اند و حتی بازدیدهایی را داشته اند و مصوباتی را اعلام کرده اند؛ اما برخی 
دستگاه های اجرایی و مدیران گویا عزمی برای رفع مشکلات در این مناطق ندارند 
و مشکلات ساکنان این مناطق روزبه روز درحال افزایش است و می طلبد عزمی 
انقلابی در مدیرانی جهادی داشــته باشیم و با مدیران پشت میز نشین بطور حتم 
مشکلات محلات برطرف نمی شود و با وعده و وعید نمی توان مشکلات محلات 
را برطرف کرد. شــوراهای شهر در ادوار مختلف اعلام کنند چه مصوباتی را برای 
رفع مشکلات محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده داشته اند؟ آنها فقط محلات 
را برای کسب رای با وعده هایی که عملیاتی نشده اند، دیده اند که باعث شده است 
مشکلات همچنان باقی بمانند . مشکلات محلات آیت ا... غفاری، چاهستانی ها، 
کمربندی، اسلام آباد، تپه ا... اکبر، کوی ملت و... همچنان باقی است و حتی بازارچه 
محله ای که ماه قبل قرار بود در محله شهناز راه اندازی شده و زمینه اشتغال تعدادی 
از اهالی فراهم شود، عملیاتی نشد. مشــکلات محلات حاشیه ای و بافت های 
فرسوده تا قبل از ریزش املاک قدیمی و فرسوده را بایستی با اقدام جهادی برطرف 
کرد و سال 99 هم در حال تمام شدن است و مسئولان نتوانستند کارنامه درخشانی 
را در این بخش داشته باشند و حتی ساکنان همچنان برای اخذ سند املاک شان در 

  علی زارعیبرخی از این محلات با مشکل مواجهند.

بی توجهی به حاشیه نشینان تا کی؟
 گروه خبر //  فرمانده نیروی دریایی 
گفت:  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش 
حضور مقتدرانــه و باصلابت ۲ نیروی 
دریایی ارتش و  ســپاه در دریا باعث 
شده است که دشــمن هرگز به خود 
اجازه دســت درازی به مرزهای آبی 
کشــور را ندهد و این را می داند در 

صورت هرگونــه تهدید جواب دندان 
این کشور  از ســوی جوانان  شکنی 

دریافت خواهد کرد. 
  امیردریادار حســین خانزادی در نشست 
هم افزایی فرماندهان نیروی دریایی ارتش 
و سپاه اظهار داشت: امنیت حاکم در مناطق 
خیلج فارس، تنگه هرمز  و دریای عمان با 

حضور پیوسته و مقتدرانه نیروهای دریایی 
ارتش و ســپاه بوجود آمده است.وی ادامه 
داد: همگرایی و هــم افزایی بین 2 نیروی 
دریایی ارتش و ســپاه  را بسیار مهم است 
و این تعامل ها موجب خنثی شدن  اقدمات 
ناامن کننده کشورهای فرامنطقه ای و حفظ 
امنیت خواهد شد.وی اضافه کرد: مدتی قبل 
که افتخار شرف یابی محضر فرماندهی معظم 
کل قوا را داشتم، وی از همدلی و وحدت بین 
دو فرمانده و دو نیروی دریایی ارتش و سپاه 
بسیار احساس رضایت و خشنودی داشتند.

دریادار تنگســیری: دشمنان مبهوت اقتدار 
دریایی جمهوری اســلامی ایران هستند . 
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی هم در این نشست اظهار داشت: 
امروز همگرایــی، یکدلی و وحدت بین 2 
نیروی دریایی ارتش و ســپاه از بالاترین 
تا پایین ترین ســطوح وجــود دارد و این 
هــم افزایی و یکپارچگی مایه افتخار برای 
نیروهای مســلح جمهوری اسلامی است. 
مسیر  افزود:  تنگســیری  علیرضا  دریادار 
وحدت، همدلی و هم افزایی با همرزمانمان 

در نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی 
ایــران هرگز قطع نخواهد شــد و ظرفیت 
و تعامل های بســیار خوبی در حوزه های 
عملیاتی، اطلاعاتی و آموزشی بین دو نیرو 
وجود دارد.وی خاطر نشــان کرد: بحمدالله 
امروز شاهد آن هستیم که دشمنان جمهوری 
اســلامی ایران در عرصه دریا در برابر این 
اقتدار دریایــی مبهوت مانده اند. به گزارش 
ایرنا ؛ در این دیدار تفاهم نامه آموزشــی، 
اطلاعاتی و تحقیقاتی  فی مابین دو نیروی 

دریایی ارتش و سپاه امضا شد.

فرمانده نیروی دریایی ارتش:

هر گونه تهدید با پاسخ دندان شکن روبه رو می شود

گروه خبر // اســتاندار هرمزگان گفت: توسعه 
زیرســاخت های بخش مخابرات در هرمزگان 
باید بــا توجه به نقش ملی آن در مناســبات 
اقتصــادی و جایگاه ویژه و اســتراتژیک این 

استان عملیاتی و به مرحله اجرا برسد.
   به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر فریدون همتی 
در دیدار با مدیرعامل شــرکت مخابــرات ایران، 
بــا بیان اینکــه مخابرات و زیرســاخت های آن 
از حساســیت بالایــی نیز برخوردار اســت و به 
دلیــل اهمیت ایــن بخش همواره مــورد حمایت 
مدیریت استان بوده اســت، اظهار داشت: به دلیل 
اســتقرار بنگاه هــای مهم اقتصــادی و موقعیت 
 استراتژیک هرمزگان، این اســتان متمایز از سایر 
استان هاست که باید زیرساخت های بخش مخابرات 
در این استان بیشتر از سایر مناطق کشور  توسعه پیدا 
کند و با رویکردی ملی اقدامات توسعه ای در این 
 منطقه صورت بگیــرد. وی افزود: علی رغم اهمیت 
بالای شــبکه های ارتباطی در هرمزگان، توســعه 
زیرساخت های این بخش همتراز با سایر استان ها 
نبوده است اما طی دولت دوازدهم و با نگاه ویژه دولت، 
توسعه زیرساخت های ارتباطی با جدیت دنبال شد 

و عملکرد استان در این حوزه با گذشته قابل قیاس 
 نیست. استاندار هرمزگان، دسترسی به ارتباطات و 
زیرســاخت های این بخش را لازمه اصلی و جزء 
جدانشدنی زندگی مردم برشــمرد و تصریح کرد: 
پاســخگویی به این نیازها، نیازمند سرمایه گذاری 
وسیعی است اما باید در راستای پاسخگویی به این 
مطالبات و درخواست ها برنامه مدونی طراحی شود 
که خوشبختانه با توجه به شناخت خوب مدیرعامل 
مخابرات ایران از نیازهای این بخش، طرح توسعه 
زیرساخت ها برای دسترسی مردم مناطق مختلف 
به شبکه ملی اطلاعات در سال 1400 در هرمزگان 
اجرایی می شود. دکتر همتی، »اجرای 290کیلومتر 
فیبر USO« ، »اجرای هشت مسیر پروتکشن فیبر 
در شــهرهای میناب، جاسک، سیریک، بندرخمیر، 
حاجی آبــاد، بندرلنگــه، رودان و بندرعباس« و 
توسعه 21هزار پورت تلفنی را از جمله برنامه های 
مخابرات طی ســال آتی برشــمرد. مجید سلطانی 
 مدیرعامل شــرکت مخابــرات ایران نیــز در این 
دیدار، با اشــاره به ســهم بالای این شــرکت در 
زیرســاخت های ارتباطی کشــور، گفت: شرکت 
مخابــرات هم به صورت مســتقیم و هم از طریق 

شرکت های مختلفی که از زیرساخت های مخابرات 
اســتفاده می کنند، به مردم خدمات ارائه می کند.

وی با بیان اینکه توســعه زیرساخت ها در شرایط 
کنونی یک انتخاب نیســت بلکه یک الزام اســت، 
گفت: شرکت مخابرات برای تحقق این هدف برنامه 
توسعه کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت دارد و در 
همین راستا طرح توسعه زیرساخت ها برای توسعه 
دسترسی به شــبکه ملی اطلاعات در هرمزگان را 
از ســه ماه پیش شــروع کردیم که در سال 1400 
مخابرات  شرکت  شــد.مدیرعامل  خواهد  اجرایی 
ایران، افزود: حدود 23 تا 25هزار پورت پرسرعت 
در اســتان هرمزگان راه اندازی می شود، علاوه بر 
 اینکه بخش های اصلی زیرســاختی نیز بازسازی 

می شود و یا ارتقاء پیدا می کند.
   وی، توســعه شبکه IPNI اســتان، راه اندازی 
هفت دستگاه روتر پرظرفیت و 20 دستگاه سوئیچ 
با ظرفیت متوســط، تحویل و اجرای 500کیلومتر 
انواع فیبر نوری برای موارد بین شــهری، شــهری 
و روســتایی، نوسازی سیســتم های تغذیه مراکز 
پرظرفیت، کم ظرفیت و کافوهای نوری در راستای 
ارتقاء کیفیت و پایداری سرویس در 60مرکز و کافو 

را از جملــه طرح های مهم شــرکت مخابرات در 
 سال 1400 در هرمزگان عنوان کرد.سلطانی با بیان 
اینکــه بیش از 70میلیــارد تومان برای توســعه 
زیرساخت ها در هرمزگان اختصاص پیدا می کند، 
ادامه داد: تجهیزات شــبکه دیتای استان مربوط به 
یک یا دو نسل قبل است که به محض تامین منابع، 
عملیــات نصب و راه انــدازی تجهیزات جدید در 
استان آغاز می شــود.مدیرعامل شرکت مخابرات 
ایران همچنین از رشــد 30درصدی مشترکان پهن 
باند در  یکســال گذشته خبر داد و گفت: نیازهای 
ارتباطی مردم و شرکت های ارائه دهنده خدمت به 
خدمات شرکت مخابرات رشد چشمگیری داشته که 
تلاش داریم در سال 1400 و در قالب برنامه مدون، 
هیچ درخواستی بر زمین نماند و تمام مطالبات این 

بخش پاسخ داده شود.

استاندار هرمزگان تاکید کرد

ضرورت توسعه زیرساخت های ارتباطی هرمزگان

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
گفت: پرداخت حقوق و مطالبات کارگران در اولویت کاری مدیران 

دستگاه های اجرایی و بنگاه های اقتصادی و شرکت ها باشد.

   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر علی رئوفی در جلســه کمیســیون 
کارگری اســتان هرمزگان با تاکید بر پرداخت به موقع حقوق کارگران، 
عنوان کرد: دســتگاه های اجرایی، بنگاه های اقتصادی و شرکت ها با 

توجه به ایام پایانی ســال پرداخت حقوق و مطالبات قشر زحمتکش 
کارگــر را در اولویت کاری خود قرار دهند. وی افزود: اداره کل تعاون، 
رفاه و تامین اجتماعی استان از واگذاری خدمات به شرکت هایی که تایید 
صلاحیت نشــده اند توسط دستگاه های اجرایی جلوگیری کند. معاون 
 سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان در همین خصوص گفت: 
دستگاه های اجرایی با شرکت های فاقد صلاحیت قرارداد منعقد نکنند و 
هرگونه انعقاد قراداد با هماهنگی اداره کل تعاون، کار و رفاه استان صورت 

گیرد تا از تبعات احتمالی پیشگیری شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان:

پرداخت حقوق و مطالبات کارگران در اولویت کاری مدیران باشد 

 او از ســال 66 به عضویت سپاه پاسداران انقلاب اســلامی در آمد و دارای سوابق   
مدیریتی و اجرایی متعددی در شرکت ها و موسسات اقماری قرارگاه سازندگی خاتم 
الانبیا)ص( و بنیاد تعاون سپاه است. سعید محمد اسلامی دهم مهر 97 با حکم سرلشکر 
جعفری فرمانده وقت سپاه پاسداران به سمت فرماندهی قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا 
منصوب شد. قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا که عموما قرارگاه خاتم گفته می شود، از 
زیرمجموعه های سپاه اســت که به عنوان   »بزرگ ترین پیمانکار پروژه های دولتی 

ایران« شناخته می شود.
یار غار احمدی نژاد از او جدا شد؟ 

عبدالرضا داوری: به تدریج موج احمدی نژاد هم فروکش خواهد کرد خودش می داند 
تایید صلاحیت نمی شود . مجاور- اگر به رفتار محمود احمدی نژاد تنها طی یک ماه 
گذشته نگاهی بیندازیم خواهیم دید که او »استراتژی دیده شدن« آن هم به هر قیمتی 
را در دســتور کار خود قرار داده است؛ همین اسفند ماه بود که احمدی نژاد ادعایی 
را علیه ســوابق حداد عادل در قبل از انقلاب  مطرح کرد  ادعایی که با واکنش منفی 
بسیاری همراه شد و غلامعلی حداد عادل نیز آن را » کذب و چندش آور « توصیف 
کرد. با فاصله کمی با رسانه لبنانی  » الجدید« که  از مخالفان سفت و سخت حزب ا... 
لبنان است مصاحبه کرد و حضور قانونی حزب ا... و نیروهای ایرانی در سوریه را که 
به دعوت دولت این کشور صورت گرفته است »دخالت« در امور سوریه بیان کرد او 
حتی نسبت به استفاده مجری از لفظ جعلی »خلیج عربی« نیز هیچ واکنشی نشان نداد 
و حدود یک هفته قبل   در ادعایی عجیب و غریب  بحث ترور خود را  مطرح کرد. 
حالا این تقلاها برای  دیده شدن آش احمدی نژاد را بدجور شور کرده و کار را به جایی 
رسانده که یار غار او یعنی عبد الرضا داوری  نیز با او زاویه پیدا کرده  و در مصاحبه 
اخیر خود تاکید کرد که رئیس دولت نهم  مسیر تندی را در پیش گرفته است:» آقای 
احمدی نژاد تصور می کند اگر در انتخابات رد صلاحیت شود، مشارکت کاهش خواهد 
یافت ولی این تصور بسیار نادرست است ... به هر حال نوع سیاست ورزی احمدی نژاد، 
که بدون هر نوع تفاهم با نهادهای حاکم می توان دولت های نهم و دهم را بازتولید کرد، 
از اســاس خطاست. بنده بارها این نظر را مستدلا در جلسات خصوصی و کاری با 
خود آقای احمدی نژاد بیان کردم اما متاسفانه توجهی به حرفم نشده است. نه تنها توجه 
نشده، بلکه در یک ماه اخیر، روند حرکت آقای احمدی نژاد به سمت افزایش تضادها 
و تنش با نهادهای حاکمیتی پیش رفته است.« داوری در ادامه اظهارات خود تصریح 
می کند که مخاطب ســخنرانی دی ماه 96 شخص احمدی نژاد بوده است:» رهبری 
در ســخنرانی 6 دی 96 صریحا گفتند کسی که سال ها امکانات کشور در اختیارش 
بوده، نباید نقش اپوزیســیون را بازی کند. مخاطب این سخن به طور مشخص آقای 
دکتر احمدی نژاد است. این رویه باعث شکسته شدن همان تفاهم است و باید اصلاح 
شــود.« یار غار احمدی نژاد در خصوص تایید صلاحیت او می گوید:» خود آقای 
احمدی نژاد هم می داند که حتما رد صلاحیت خواهد شد ولی تحلیلش این است که 
شرایط تغییر می کند و در اثر این تغییر شرایط تا اردیبهشت ماه، نظام ناچار خواهد شد 
او را تایید صلاحیت کند. اما قطعا چنین اتفاقی نخواهد افتاد.احمدی نژاد مشغول زندگی  
و فعالیت های دانشگاهی اش است و بعد از رد صلاحیتش در انتخابات 1400، با توجه 
به سنش، که دیگر 65 ساله شده است و نیز با توجه به نوع سیاست ورزی اش که فارغ 
از تعامل با نهادهای قدرت است، به تدریج موج احمدی نژاد هم فروکش خواهد کرد.«

خروج از قرارگاه برای ورود به آوردگاه 
سعید محمد از فرماندهی قرار گاه خاتم الانبیا استعفا کرد . او برای 1400 شانسی 
دارد ؟ ســردار ســعید محمد که تا همین دیروز به عنوان فرمانده قرار گاه خاتم و 
یکی از گزینه های احتمالی 1400 شناخته می شد، حالا با استعفای انتخاباتی از 
فرماندهی قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا نشان داد که عزم خود را برای ورود به 
آوردگاه انتخاباتی1400 جزم کرده است.  سردار محمد در متن استعفای خود که 
خطاب به فرمانده کل ســپاه نگاشته شده تصریح می کند که این استعفا انتخاباتی 
اســت:» از آن جا که احتمال دارد به دلیل حضور این جانب در فضای انتخاباتی 
شائبه هایی متوجه نهاد مقدس سپاه شــود در راستای صیانت از سپاه و قرارگاه 
انقلابی جهادی خاتم الانبیاء، از ســمت خود اســتعفا  می دهم.«هر چند برخی 
کانال های خبری مدعی شدند که  سعید محمد استعفای خود را تقدیم سردار سلامی 
کرده اما بدون رسیدگی به استعفانامه، وی از سمت خود برکنار شده است اما هرچه 
باشد حالا  سردار حسین هوش السادات به سمت فرماندهی قرارگاه خاتم و محمد 
نیز به عنوان مشاور فرمانده سپاه منصوب شده است.سعید محمد  البته چندی قبل 
در گفت و گو با ایلنا تاکید کرده بود که ورودش به انتخابات بستگی به شرایط دارد 
و حالا آن طور که پیداســت فرمانده سابق قرارگاه خاتم شرایط را کمتر از سه ماه 
به انتخابات برای خود مهیا دیده است.  نکته جالب درباره سعید محمد این که اگر 
نامش را در گوگل جست و جو کنید به اطلاعات و مصاحبه های بسیار کمی از او 
می رسید؛ سخنرانی های کلی که بیشتر محتوای آن درباره فعالیت های عمرانی است. 
او مصاحبه های خیلی کمی کرده و ظاهرا دوست داشته در تیررس رسانه ها نباشد و 
در قرارگاه کارش را پیش ببرد. اما همین نبود سابقه  سیاسی و فعالیت کوتاه مدت 
)کمتر از سه سال ( در خاتم الانبیا شاید اصلی ترین پاشنه آشیل او برای عدم احراز 
صلاحیتش توسط شورای نگهبان باشد. این البته تنها مسئله ای نیست که این چهره 
جوان با آن رو به رو است؛  محمد در حالی پا به میدان گذاشته که بیشتر به واسطه 
ســابقه نظامی و حضورش در قرارگاه خاتم درباره او در رسانه ها صحبت شده و 
نســبت به دیگر رقبای انتخاباتی خود ناشناخته تر است. این را هم باید گفت در 
صورتی که رئیس دســتگاه قضا به صحنه انتخابات وارد شود، به نظر کار برای او 
دشــوار تر از گذشته خواهد شد. با وجود همه این ها، اگر بخواهیم واقع بینانه به 
مسئله ریاست جمهوری نگاه کنیم، به نظر نمی رسد که دیگر نامزد های احتمالی و 
حامیان آنان در اردوگاه اصولگرایی، به سادگی رضایت بدهند که محمد، از  وجهه 
اصولگرایان به نفع خود استفاده کند، چرا که هم اکنون نام های دیگری نیز در اردوگاه 
اصولگرایی به عنوان نامزد های ریاســت جمهوری مطرح شده که برخلاف سعید 
محمد، تجربه مدیریتی بیشتری نیز داشته اند. به هر روی انتخابات ریاست جمهوری 
نشــان داده که هیچ چیز قابل پیش بینی نیست و حتی اگر سعید محمد به ریاست 
جمهوری نرسد، دست کم با همین مطرح شدن نامش به عنوان یکی از نامزد های 
احتمالی، توشــه ای برای خود اندوخته اســت. چه آن که با توافق با نامزد اصلی 
اصولگرایان سهمی در کابینه دولت بعد برای خود فراهم کند و چه آن که » رقابت 
بر سر پاستور«  را زمینه ورود خود به » بهشت« کند، همچنان که برخی او را یکی 
از گزینه ها برای شهرداری تهران می دانند. گفتنی است  سعید محمد متولد 1347 
در تهران است و مدرک تحصیلی دکترای خود را در رشته مهندسی عمران )گرایش 

راه و ترابری( از دانشگاه تربیت مدرس تهران در سال ۸۸ دریافت کرده است.

رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد 

ضرورت شناسایی و پلمب مراکز غیرمجاز نصب آسانسور
 گروه خبر // رئیس کل دادگســتری 
هرمزگان بر لزوم شناســایی و پلمب 
 شــرکت ها و مراکــز غیرمجاز نصب، 
راه اندازی و خدمات سرویس و نگهداری 
تخصصی  انجمن  کمک  با  آسانســور 
آسانســور و پله برقی استان هرمزگان 
آسانســورهای  گفت:  و  کــرد  تأکید 
بندرعباس با همکاری انجمن تخصصی 
 آسانســور و پلــه برقــی هرمزگان

 ایمن سازی شود. 
  علــی صالحــی  در جلســه شــورای 
پیشــگیری از وقوع جرم استان هرمزگان 
 بر رعایت الزامات ایمنی و استاندارد سازی 
آسانسور ها تأکید کرد و یادآور شد: افزایش 
حوادث ناشی از عدم ایمنی آسانسورها طی 
10 سال اخیر و خسارات جانی و مالی ناشی 
از آن حکایت از اهمیت این موضوع دارد و 
لازم است به صورت ویژه راهکارهای فنی 
برای کاهش این حوادث مورد بررســی و 

اجرا قرار گیرد.وی با اشاره به اینکه وقوع 
 حــوادث و رخدادهای ناگــوار غیر قابل 
پیش بینی هســتند، آگاه سازی عمومی و 
 شناسایی شرکت ها و مراکز غیرمجاز نصب و 
راه انــدازی آسانســور با کمــک انجمن 
تخصصی آسانســور و پله برقی اســتان 
هرمــزگان را ضروری دانســت و عنوان 
کرد: پلمب این مراکــز و برخورد قاطع با 
تخلفات مهندسین مشاور در پیشگیری از 
وقوع حوادث و ایمن ســازی مؤثر خواهد 
 بــود. صالحی همچنین متذکر شــد: اداره 
کل اســتاندارد هرمزگان بایــد بر فرآیند 
اســتاندارد ســازی آسانســورها نظارت 
 داشته باشــد و به منظور افزایش ایمنی با 
بازرســی های منظم توســط کارشناسان 

مجرب این موضوع را مدیریت کند.
دفاع رئیس انجمن آسانسور از شرکت های 

معتبر در شورای پیشگیری هرمزگان
  رئیــس انجمن تخصصی آسانســور و 

پله برقی هرمزگان با حضور در شــورای 
پیشگیری اســتان که با حضور رئیس کل 
دادگستری برگزار شد، ضمن ارائه گزارش 
 عملکــرد انجمــن، از حقــوق و فعالیت 
شــرکت های معتبر دارای مجــوز فعال 
در حوزه آسانســور هرمــزگان دفاع کرد.

اکبر بســتانی اظهار کرد: طرح شناسایی و 
شناســنامه دار کردن آسانسور های فعال 
در هرمزگان به پیشــنهاد این انجمن مطرح 
 شد و امید است که با حمایت سازمان ها و 
دســتگاه های متولی عملیاتی شــود. وی 
افزود: تهیــه و تدوین کتاب الزامات ایمنی 
و اســتاندارد آسانســور یکی از مهمترین 
اقدامات انجمن آسانسور در راستای ارتقای 
ســطح آگاهی و فرهنگ سازی استفاده از 
آسانسور است که با همت انجمن در دست 

اقدام قرار دارد.
  بســتانی با اشــاره به فعالیت 45 شرکت 
معتبر در اســتان بیان کرد: آمادگی داریم 

مطابق مصوبــات جلســات قبلی جهت 
تشــکیل کارگروه تخصصی شناســایی و 
شناســنامه دار کردن آسانسورهای استان 
همکاری لازم را داشته باشیم.  به گزارش 
ایسنا ؛ رئیس انجمن تخصصی آسانسور و 
پله برقی اســتان هرمزگان همچنین با ارائه 
پیشنهاد به شــهرداری در خصوص الزام به 
خاطرنشان  ســاختمانی  پروانه  متقاضیان 
کــرد: با توجه به اهمیت ایمنی آسانســور 
در مبحث ســاختمان بهتر است با معرفی 
شرکت های معتبر و دارای مجوز از ابتدای 
طراحی تــا پایان کار بــه صورت نصب 
لیســت و یا درج در پروانه ســاختمانی با 
 قید شماره تلفن و آدرس به این مهم کمک 

کرد.

    آگهی جذب سرمایه گذار
سازمان همیاری شــهرداری های استان هرمزگان در نظر دارد نسبت به 
شناســایی و جذب سرمایه گذار جهت احداث ســاختمان با کاربری اداری 
واقع در بندرعباس بلوار ابوموســی با زیر بنــای 3994 متر مربع در 5 طبقه  اقدام نماید. 
لذا از کلیه افراد حقیقی و حقوقی دارای توانایی فنی و مالی دعوت می گردد جهت کســب 
اطلاعات بیشتر و دریافت مدارک به سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان واقع 

در بندرعباس – چهار راه نخل – طبقه فوقانی بانک ملت مراجعه نمایند .
 تلفن تماس : 33672691 و 09171682520 
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مفقودی 

 مدیرکل فرودگاه بین المللی شــهید صدوقی یزد گفت: پرواز 
فوق العاده یزد- قشــم در ایام نوروز با همکاری یکی از شرکت 

هواپیمایی انجام می شود. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، عباس محمدی افزود: پرواز یزد- قشم- یزد 
2۸ اســفند ماه 99  و روزهای یکم ، چهارم ، هفتم ، دهم و ســیزدهم 
فروردین ماه ســال 1400 برقرار می شــود. وی اظهار کرد: با افزایش 
درخواســت ســفر در ایام نوروز و تقاضای برقراری پرواز مستقیم از 
فرودگاه بین المللی یزد به قشــم ، برای رفاه حال مســافران نوروزی 
این مسیر پروازی ویژه ایام نوروز برقرار شد.به گفته محمدی ،اداره کل 
فرودگاه  های یزد و تمامی نهادهای مستقر در فرودگاه از آمادگی کامل 
برای ارایه خدمات به مســافران نوروزی و رعایت تمامی پروتکل های 
بهداشتی برخوردار است.وی ادامه داد: مسوولان شرکت های هواپیمایی 
نیز باید ضمن برنامه  ریــزی برای جلوگیری از تاخیر پروازها، نماینده 

خود را در نوروز در فرودگاه یزد مســتقر کنند. این فرودگاه در تاریخ 
15 دی 134۸ هجری شمسی افتتاح شد و قبل از شیوع ویروس کرونا ، 
پروازهایی به برخی شهرهای ایران و تعدادی از کشورها  انجام می شد.

عقب مانده است عزرائیل از من! 
من آن گردم که گردش ها بکردم
من آن گردم که دست الکلی جات

گهی تریاک و گاهی هم کراکم
هزاران سینه چاک پاک دارم

به لطف این که در هر خانه غم هست
مغازه، زیر دوش، اورژانس، زندان

بسی بی کار را کارا نمودم
که فرصت های شغلی عظیمی

چنین گفتا شبی شیرین به فرهاد
بشاژم یک شرنگ اژ جنش فولاد

شبی در محضر وافور و قلیان
شبی هم چون همین الان یهویی
من آن آدمکش مهمان نوازم

نوار قلب را یکهو بپازم!
من آن گردم که گردش ها بکردم
عقب مانده است عزرائیل از من
به گرد گردوی گردن بگردم
نمی گردد قرین حتی به گردم
به هر نوعی شوی کم کم هلاکم
که من هر سینه را بینم، بچاکم

از انواعم همیشه بیش و کم هست
شما هر جا که باشی جنس هم هست

از ایشان ننگ بی کاری ربودم
مهیا گشته از فیض وجودم

ژ دشت جنش نا مرغوب فریاد
ژنم بر رگ، پرم مانند پهپاد

شبی آمپول باشم غرق هذیان
بترکانیم اکسی با جوانان

که دائم هر خرابی را بسازم
چو شمعی بر سر قبرش گدازم
به گرد گردوی گردون بگردم
نمی گردد قرین حتی به گردم

   صابر قدیمی

طنز

مزایده فروش املاک تملیکی و مازاد بر نیاز بانک سپه واقع در هرمزگان به شماره  573/99/5 
بانک سپه در نظر دارد  املاک و مستغلات تحت اختیار خود درمنطقه هرمزگان به 
شرح جدول ذیل را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده و 
با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت » ستاد « )به نشانی الکترونیکی 
setadiran.ir (و با شماره مزایده.20991036000071 بصورت الکترونیکی به 

فروش برساند .
تاریخ انتشار : روزدو شنبه به تاریخ 99/12/18   مهلت دریافت اسناد مزایده 
تا ســاعت 12 روز چهارشنبه   به  تاریخ 99/12/27 ، تاریخ بازدید : از ساعت 
8 صبح روز دو شــنبه به تاریخ99/12/18 لغایت ساعت 12 روز چهارشنبه به 

تاریخ99/12/27 ) به جزپنجشنبه ها و ایام تعطیل( .

 مهلت ارســال پیشنهاد : ســاعت 12روز پنج شــنبه  به تاریخ99/12/28 ،
 تاریخ بازگشایی پاکات پیشنهادی : ساعت 8 صبح یکشنبه تاریخ1400/01/15.

نحوه فروش : نقد  
توضیحات و شرایط:

 1. متقاضیان می توانند جهت کســب اطلاع از جزئیات مزایده حاضر با شماره
 تلفن های 32245494 و 32242639 و یا به نشانی بندرعباس مدیریت بانک 

سپه چهارراه مرادی مراجعه فرمایند .
 2. شرکت در مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت » ستاد«  
 می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شــامل خرید و دریافت اسناد مزایده 

)در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شــرکت در مزایده )ودیعه(، 
ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این 

طریق امکان پذیر می باشد .
3.  علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی 
امضای الکترونیکی )توکن( با شماره های دفتر ثبت نام 88969737 و 85193768 

و مرکز تماس 41934-021 تماس حاصل نمایند و یا به آدرس اینترنتی
www. setadiran.ir مراجعه نمایند . کلیه اطلاعات املاک و مســتغلات شامل 
مشخصات ، شــرایط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزایده قابل 

مشاهده ، بررسی و انتخاب می باشد .

نوبت دوم

ردیف

1

2

3

آدرس

بندرعباس – جاده سیرجان –بعداز 
پلیس راه – شهرک صنعتی شماره یک 

بندرلنگه-کوی حسین آباد-
کوی جهاد

قشم - بلوار ولیعصر - مجتمع تجاری 
ستاره قشم - طبقه همکف - لاین 

زیتون زیتون 3و4

شماره پلاک 
ثبتی

قسمتی از پلاک 
13/517

3980/1249

افرعی از 
1939اصلی

کاربری

صنعتی

مسکونی

مغازه

عرصه 
)مترمربع(

2607/88

240

قدرالسهم

اعیان
 )مترمربع(

حدودا2050/55

689/25

98/80

وضعیت 
ملک

تخلیه

عدم تخلیه

تخلیه

توضیحات

کاربری قبلی شرکت تولید و بسته بندی لبنیات بوده و تغییر کاربری با موافقت شرکت شهرکهای صنعتی بوده و 
بانک دراین خصوص هیچگونه مسئولیتی ندارد و هر گونه بدهی از قبیل عوارض اخرین کارشناسی و انتشار اگهی 

مزایده بر عهده برنده مزایده می باشد 
ملک موردنظر بصورت مشاع می باشد و ارزش کل ملک 20/521/350/000 ریال که مبلغ پایه مزایده صرفا ارزش سهم 
مشاع بانک می باشد.  174 سهم بانک سپه و 102 سهم مالک  دیگر است ضمنا ملک  مذکور دارای تخلف شهرداری 

در ناحیه پیلوت بوده که می بایست نسبت به آن رفع تخلف گردد و بانک مسئولیت در قبال آن نخواهد داشت .

ملک دارای سند دفترچه ای منطقه ازاد قشم بوده و بانک هیچگونه مسئولیتی در قبال صدور سند تک برگی نخواهد داشت
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 آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار 
انتخابات ۲8  بالا در  کرمان گفت: مشارکت 
خرداد فردا را بــرای ما متفاوت تر می کند 
و باید همه تلاش کنیم این مشارکت اتفاق 
بیفتد که وظیفه مهم دینی، اخلاقی و ملی 

است. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر"علی زینی وند" 
در جلسه شورای اداری استان کرمان اظهار کرد: 
کرمان مهد پرورش انســان های بزرگی است و 
در دل این سرزمین اسطوره ای قاسم سلیمانی ها 
و بســیاری از نام آورانی که برای کشور و تاریخ 
بشریت افتخار آفریده اند، پرورش یافته اند. وی 
با تشــکر از مدیران استان کرمان و با بیان اینکه 
ســرجمع از مدیران راضی هستیم، افزود: کرمان 
اســتان گسترده و پرمســئله ای است و همینکه 

از اتاقمان بیرون و در بین مــردم برویم، کلی از 
مشکلات حل می شــود.زینی وند تصریح کرد: 
همه باید در حوزه کاری خودمان حساس باشیم و 
غیررسمی به دل زندگی مردم برویم تا ببینیم مسئله 
چیست. غیررسمی برویم خیلی بهتر است و در 
این صورت خود مردم و مشکلاتشان را می بینیم.

وی بیان کرد: تجربه رفتن در دل مردم تجربه موفقی 
است و بسیاری از مسائل با تصمیمات جزئی حل 
می شود و باید از فرصت امروز که تلفن و امضای 
ما اعتبار دارد، استفاده کنیم.استاندار کرمان خطاب 
به مدیران گفت: از انتقــادات و نیش های بعضا 
مغرضانه و بعضا از روی بی اطلاعی آزرده خاطر 
نشــوید چراکه برخی از اینها به ما تلنگر است و 
باید این رویــه را ادامه بدهیم و من در بین مردم 
رفتن را با برکت می دانم.وی در ادامه اظهار کرد: 
انتخابات بســیار سرنوشت ساز و مهمی در سال 
آینده پیش رو داریم و در شرایطی قرار داریم که 
در صورت مشــارکت بالا در انتخابات، روز 29 
خرداد خیلی از معادلات کشور را تغییر می دهد و 
برعکس مشارکت پایین خیلی از گره ها را پیچیده 
تر می کند.زینی وند تصریح کرد: مشارکت بالا در 
 انتخابات 2۸ خرداد فــردا را برای ما متفاوت تر 
می کند و باید همه تلاش کنیم این مشارکت اتفاق 
بیفتد که وظیفه مهم دینی، اخلاقی و ملی است.وی 

بیان کرد: مدیران دولتی به برگزاری سالم انتخابات 
و مرّ قانون کمک کنند. امروز ســلامت، امنیت و 
مشارکت بالای انتخابات مهم است و حتما رصد 
می کنم و توقع این است مدیران به موازین قانونی 
در حوزه مدیریت خود پایبند باشــند، نظارت و 
تخلفات را گزارش کنند. استاندار کرمان در بخش 
دیگری از سخنانش با تشکر از کادر بهداشت و 
درمان در بحران کرونا و بیان اینکه نظام بهداشتی ما 
در دنیا افتخار آفرید، گفت: یک ماه بسیار حساسی 
پیش رو داریم و جنب و جوش مردم بیشتر است 
و باید مراقبت کنیــم.وی افزود: تاب آوری مردم 
پایین آمده و حق دارند و امیدواریم پروتکل های 
بهداشــتی رعایت شود و امیدواریم وضعیت بهتر 
شود. طرح شهید سلیمانی به خوبی در استان کرمان 
اجرا شد و اصناف خوب کمک کردند و از اصناف 
و همه مردم که مشــارکت و همراهی در رعایت 
پروتکل ها داشتند، تشکر می کنم.زینی وند تصریح 
کرد: مدیران هر چه از دستشــان بر می آید، در 
حوزه معیشت مردم کمک کنند. وضعیت معیشتی 

مردم خیلی ســخت شده و تحریم و کرونا دست 
به دســت هم داده که مردم روزگار سختی سپری 
کنند و نباید مردم را فراموش کنیم.وی در ادامه بیان 
کرد: کرمان استان پرظرفیتی است اما توسعه آن 
نامتوازن است. هم نامتوازنی در بخش ها و هم در 
مناطق که با برنامه ریزی می شود این موارد متوازن 
شود و باید بر اجرای برنامه ها و اسناد پافشاری 
 شــود و باید روی تبعیض مثبت اصــرار کنیم.

زینی وند گفت: اولویت تزریق اعتبار جایی است 
که جاده دسترســی ندارد، جاییست که سرویس 
بهداشتی نیست و این عین عدالت، قانون و توازن 
 است. استاندار کرمان با اشاره به نامتوازنی توسعه 
بخش ها در اســتان عنوان کرد: کرمان در حوزه 
صنعتِ متکی به دانش عقب اســت و باید به این 
مــوارد توجه کرده و پارک علــم و فناوری باید 
قلب توسعه استان بشــود و شرکت های دانش 
بنیان در گوشه هر کارخانه ای فعالیت بکنند.وی 
افزود: مدیران به ســمت صنایع کوچک، مشاغل 
خرد، دانش بنیان ها، تقویت مشــاغل در بخش 

خدمات، صنایع مدرن کشاورزی، صنایع تبدیلی، 
 مکانیزه شدن کشــاورزی، گردشگری، برندینگ
 و ... برونــد که اینها اســتان را نجات می دهد و 
باید این موارد را در برنامه های عملیاتی بیاوریم. 
زینی وند تصریح کرد: مشــکل و گره استان این 
موارد اســت و جناح های سیاسی مشکل مردم 
نیست )که اینها سر جایش مهم است و باید تقویت 
شود( اما مســئله مردم شغل، عدالت، معیشت و 
توازن اســت و باید به اینها توجه کنیم و باید در 
کنار هر شرکت بزرگ صنعتی و معدنی، سلسله ای 
از صنایع کوچک دانش بنیان ایجاد شود.استاندار 
کرمان با اشاره به اینکه مردم تا شغل نداشته باشند، 
عزت ندارند و باید این مسائل را در کنار هم دید. 
کرمان ظرفیت تبدیل به اســتان متوازن، پردرآمد 
و ثرورتمنــد را دارد و باید تولید ثروت را توزیع 
 کنیم، گفت: در حوزه مسئولیت های اجتماعی یک 
نابسامانی در استان کرمان وجود دارد و شرکت های 
 بزرگ هزینه می کنند اما بی برنامه است. باید در 
کمیته های برنامه ریزی شهرســتان ها و شورای 
برنامه ریزی اســتان تعیین شــود که در کجا در 
بهداشت، زیرساخت و ... نیاز به هزینه است.وی 
اظهار کرد: به نحوه کمک ها و مســئولیت های 
اجتماعی اعتراض دارم زیــرا در توزیع عادلانه 
درآمد که در قالب مســئولیت هــای اجتماعی 

صورت می گیرد، نامتوازنی بســیار محسوسی 
وجود دارد که این موارد باید شفاف باشد و همه 
شرکت ها در یک نهاد عمومی که بهتر است ایجاد 
شود، در قالب مسئولیت های اجتماعی کمک ها را 
واریز کنند و هزینه شود.زینی وند با اشاره به فرا 
رسیدن سال جدید بیان کرد: منظر و مبلمان شهری 
بخشی از روحیه و امید اجتماعی را ایجاد می کند و 
از شهرداران و دهیاران درخواست داریم در آستانه 
عید نوروز با نظافت، رنگ آمیزی طراحی شــده 
و درختکاری رنگ و روی شهر و روستا را زیبا 
و بانشــاط کنند. وی در پایان گفت: نگاه دنیا به 
استان کرمان است و باید ما مسئولان نشانه هایی 
از منش و روحیه )مکتب( حاج قاسم داشته باشیم 
و الگوسازی کنیم و روحیه ایثارگری استان کرمان 
تقویت شود و در ایام عید به ایثارگران، نیازمندان 
و ایتام توجه کنیم."یحیی صادقی" مدیرکل کمیته 
امداد اســتان کرمان نیز در این جلسه با اشاره به 
اینکه طرح هر کارمند یک حامی در کشور آغاز 
شده، اظهار کرد: 21 هزار یتیم و بی سرپرست در 
استان کرمان تحت پوشش داریم و خیران زیادی 
در طرح اکرام ایتام همکاری دارند.وی افزود: بچه 
های یتیم شب عید نیاز به کمک دارند و درخواست 
داریم مدیران و کارمندان با تامل بیشتری به این 

مسئله نگاه کنند.

استاندار کرمان:

مسئله مردم، عدالت و معیشت است

حسن سیلاوی ســرویس اســتان ها // استاندار 
خوزستان گفت: شرکت آبفای خوزستان باید مردم 
را در جریان کار انجام شده برای حل معضل فاضلاب 
قرار دهد اما غیبت مدیرعامل این شرکت در نشست 
شورای برنامه ریزی استان و بی توجهی به دستور کار 

مربوط به ارائه گزارش در این باره، جای تاسف دارد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ قاســم سلیمانی دشتکی در 
دهمین نشست شورای برنامه ریزی خوزستان در محل 
اســتانداری بیان کرد: بند دوم دســتورکار  این نشست 
به ارائه گزارش عملکرد شــرکت آبفای استان در زمینه 
اجرای طرح فاضلاب شــهر اهواز اختصاص داشت اما 
به دلیل غیبت مدیرعامل این شــرکت، گزارش ارائه شده 
فاقد وجاهت لازم برای مدیریت ارشــد استان است.وی 
ادامه داد: چنین رویه ای از ســوی مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب خوزستان نشان دهنده طفره از ارائه گزارش 
اقدامات صورت گرفته در اجرای طرح شــبکه فاضلاب 
شــهر اهواز در قبال جذب و هزینه اعتبارات اختصاص 
یافته است.استاندار خوزستان با اشاره به اینکه تاکنون بیش 
از 2 هزار و 700 میلیــارد ریال اعتبار از محل صندوق 
توسعه ملی به طرح فاضلاب شهر اهواز اختصاص یافته 
گفــت: 370 میلیارد ریال دیگر باید به اجرای طرح های 
مربوط به شــبکه فاضلاب در خوزستان اختصاص یابد 
که پرداخت آن مستلزم پیگیری لازم توسط آبفای استان 
از طریق بانک مرکزی اســت،اما این شرکت گزارشی در 
این باره نیز ارائه نداده اســت.رییس شورای برنامه ریزی 

و توســعه خوزستان، با درخواست از دبیرخانه این شورا 
برای خارج کردن دستور کار ارائه گزارش عملکرد شرکت 
آبفا افزود:مدیرعامل این شــرکت باید شخصا به صورت 
مکتوب دلیل غیبت خود را به دبیرخانه این شــورا اعلام 
کند.سلیمانی دشتکی ادامه داد: مردم در سراسر خوزستان 
مردم با معضل فاضلاب روبه رو هستند و این نحوه مدیریت 
در آبفای استان و طفره از ارائه گزارش عملکرد خود جای 

تاسف دارد.
* ارجاع طرح توسعه گردشگری در تاسیسات 

آبی خوزستان به کارگروه امور زیربنایی 
  اســتاندار خوزستان در ادامه با اشاره به تصویب کلیات 
طرح توسعه گردشگری در تاسیســات آبی استان بیان 
کــرد: جزییات این طرح برای بررســی فنی به کارگروه 
امور زیربنایی اســتان ارجاع می شود.وی ادامه داد: طرح 
توسعه گردشــگری در تاسیسات آبی خوزستان، امکان 
سرمایه گذاری بخش خصوصی در دریاچه پشت سدها، 
رودخانه ها و روســتاهای بکر استان را فراهم می کند. بر 
اساس این گزارش، پارسال شیوه نامه اجرایی فعالیت های 
گردشگری و تفریحی در منابع و تاسیسات آبی و پیرامون 
آن که توســط وزیر نیرو پیشنهاد شده بود، از سوی دفتر 
رئیس جمهوری به وزارت کشــور و ســازمان میراث 
فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری ابلاغ شد.طبق 
شیوه نامه اجرایی، فعالیت های گردشگری و تفریحی در 
منابع و تاسیسات آبی و پیرامون آنها با طی فرآیند قانونی 
پیش بینی شــده در این شــیوه نامه و رعایت ملاحظات 

محیط زیست بدون مانع است و دولت نیز این فعالیت ها 
و سرمایه گذاری ها را حمایت می کند.

* توسعه گردشگری آبی در خوزستان نیازمند 
حمایت دستگاه های اجرایی

   رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان نیز در 
این نشست گفت: خوزستان به واسطه برخورداری از پنج 
رودخانه مهم و سدهای متعدد از ظرفیت های مناسبی در 
زمینه توسعه گردشگری به ویژه در حوزه تاسیسات آبی 
برخوردار است.مهرداد نیکو با تاکید بر استفاده حداکثری 
از ظرفیت های موجود خوزســتان ادامــه داد: بهره مندی 
از توانایی های موجود گردشــگری آبی مســتلزم طرح 
مطالعاتی بود که با همکاری سازمان آب و برق خوزستان 
و اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی، 
این طرح تهیه شــد.وی افزود:ارائه طرح های گردشگری 
نیازمند زیرســاخت های کاربردی است و اجرایی شدن 
آنها تنها توســط یک دستگاه اجرایی امکان پذیر نیست 
و لازمه آن همــکاری و تعامل همه جانبه در بین دیگر 
دستگاه های مرتبط استان است.رئیس سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی خوزستان ادامه داد: به همین منظور کلیات طرح 
توسعه گردشگری آبی در شورای برنامه ریزی و توسعه 
خوزستان تصویب، و بررسی فنی مسیرهای دسترسی به 

این تاسیسات به کمیته امور زیربنایی استان ارجاع شد.
* اجرای طرح فاضلاب شهر اهواز دارای شرایط 

خاصی است
   دبیر شورای برنامه ریزی و توسعه خوزستان به موضوع 

ارائه آخرین وضعیت مالی و فیزیکی طرح فاضلاب شهر 
اهواز اشاره کرد و گفت: اجرای شبکه فاضلاب این شهر 
دارای شرایط خاصی است و با وجود سرمایه گذاری خوبی 
که صورت گرفته اما تا نقطه مطلوب فاصله دارد.نیکو ادامه 
داد: در پیوست شماره یک قانون بودجه امسال، تعداد 14 
طرح فاضلاب برای استان خوزستان در نظر گرفته شده 

است.
* ســازه های آبی در خوزستان دارای ظرفیت 

گردشگری
   رئیس سازمان آب و برق خوزستان نیز در این نشست 
از طرح توسعه گردشگری سازه های آبی استان به عنوان 
اقدامی در راستای ایجاد شرایط لازم برای سرمایه گذاری 
در بخش گردشگری اســتان یاد کرد و گفت: مطالعات 
اجرای این طرح در طول سه سال گذشته انجام شده است.
فرهاد ایزدجو اضافه کرد:گردشگری از ارزش اقتصادی و 
بهینه ای برخوردار است و به همین منظور با اقدام مشترکی 
که بین ســازمان آب و برق خوزستان و اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان صورت گرفت، 
ظرفیت های گردشــگری آبی با توجه ویژه ای شناسایی 

شدند.

استاندار خوزستان: 

مدیریت آبفای خوزستان پاسخگو باشد

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها 
// مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان 
یزد گفت: احیای موقوفات فضای تولید، 
کسب و کار و اشتغال را بهبود می بخشد 
بر این اساس معتقدیم احیای موقوفات 

یک حرکت بزرگ اقتصادی است.
   به گزارش خبرنگار دریا ، حجت الاسلام 
حســین زارع زاده اظهار داشت: استان یزد 
دارای موقوفات بســیاری حتی در بافت 
تاریخی یزد است که این امر ظرفیت بسیار 
خوب و بالایی را برای سرمایه گذاری ایجاد 
کرده است.وی عنوان کرد: در بافت تاریخی 
یزد به عنوان یکی از مهمترین ظرفیت های 

سرمایه گذاری در حوزه گردشگری، 400 
خانه موقوفه قدیمی وجــود دارد که ورود 
ســرمایه گذاران در این بخــش علاوه بر 
اینکه به احیــای موقوفات و عمل به نیت 
واقفان منجر می شــود، به رشــد و توسعه 
زیرساختهای گردشگری نیز کمک می کند.
زارع زاده تاکید کرد: ورود ســرمایه گذار 
به حوزه وقــف و احیای موقوفات، نه تنها 
احیای موقوفات راکد و متروکه را به دنبال 
د ارد بلکه اشتغالزایی و درآمدزایی همچنین 
پویایی در این حــوزه را نیز به دنبال دارد.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه اســتان یزد 
ادامه داد: حرکت در مســیر بهره ور کر دن 

موقوفــات در حوزه های مختلف از جمله 
میراث فرهنگی و ابنیه تاریخی، کشاورزی 
و دامپروی و نیز استفاده از ظرفیت موقوفات 
برای تولید دام سبک از جمله فرصت های 
سرمایه در استان یزد به شمار می رود که از 
اهمیت بالایی برخوردار است.وی تصریح 
کرد: اگر به سمت احیای موقوفات حرکت 
کنیم، بی شک به تولید، رونق فضای کسب 
 و کار و اشــتغال، کمک بزرگی رسانده ایم. 
زارع زاده اظهار داشت: اگر در حوزه ثبتی 
حقوقی فرایند شناسایی موقوفات کامل شود، 
شاید به اندازه موقوفات ثبت شده، املاک و 
اراضی وقفی ثبت نشده داشته باشیم که در 

معرض ملکی شدن قرار گرفته اند که این امر 
سنت حسنه وقف را دچار خدشه می کند.وی 
تاکید کرد: اگر وقف از سوی دولت حمایت 
شود باعث کاهش آســیب های اجتماعی 
می شود و این خود در بسیاری از زمینه ها، 
 کاهش هزینه هــای دولت را در پی خواهد 

داشــت. زارع زاده یادآور شد: در راستای 
احیای موقوفات و سرمایه گذاری در آنها، 
در حال حاضر پنج پروژه بزرگ با مشارکت 
بخش خصوصی و اوقاف در اراضی وقفی 
در حال انجام است و شش پروژه دیگر نیز 

در مرحله برنامه ریزی قرار دارد.

مدیرکل اوقاف یزد:

احیای وقف فضای کسب وکار را بهبود می بخشد 
مدیرکل فرودگاه یزد:

 پرواز فوق العاده نوروزی به قشم انجام می شود

علیرضا حائری زاده سرویس اســتان ها //مدیر صنایع 
جهادکشاورزی یزد با اشــاره به بهره برداری تاکنون ۴۰۵ 
واحد صنایع تبدیلی و تکمیلی در بخش کشاورزی استان، 
گفت: این واحدها با جذب ماده خام کشاورزی برابر با دو 
میلیون تــن و ظرفیت تولید یک میلیون و ۳۶۰ هزار تن، 

تعداد شش هزار و ۶۹۵ شغل ثابت را ایجاد کرده اند. 
  به گزارش خبرنــگار دریا ، علیرضا طاقه باف ضمن بیان این 
مطلب افزود: 13 هزار و 349 فقره جواز تاسیس در زمینه صنایع 
تبدیلی و تکمیلی بخش کشاورزی تاکنون صادر شده است که با 
ظرفیت تولید بالغ بر ســه میلیون و 107 هزار تن و جذب ماده 
خام کشاورزی چهار میلیون و 15 هزار تن با اشتغال ثابت 15 
هزار و ۸01 نفر در ســال های آتی به بهره برداری خواهد رسید.
وی با اشاره به این که در سال جاری نیز تاکنون 32 فقره پروانه 
 بهره بــرداری با ظرفیت 315 هزار تــن و جذب ماده خام 355 
هزار تن و اشــتغال ثابت یک هزار و 310 نفر مشغول به فعالیت 
هستند، گفت: تعداد جواز صادر شده در سال جاری 103 فقره 
اســت که ظرفیت تولید 21۸ هزار تنی و جذب ماده خام 26۸ 
هزار تن را به دنبال خواهد داشــت و با راه اندازی این واحدهای 
تولیدی یک هزار و 132 نفر  اشتغالزایی خواهد شد. مدیر صنایع 
تبدیلی و غذایی استان یکی از مهمترین سیاست های در دستور 
کار این بخش را کیفی ســازی و برندسازی محصولات تولیدی 
صنایع تبدیلی استان به ویژه در حوزه های لبنی، فرآوری پسته، 
زعفران و خرما دانست که در این رابطه برنامه ریزی و اقدامات 
خوبی در حال انجام است.طاقه باف در پایان جذب سه میلیون تن 
ماده خام کشاورزی را در راستای افزایش بهره وری و درآمد زایی 
کشاورزان استان از اهداف این مدیریت در سال های آتی برشمرد.

جذب ۲ میلیون تن ماده خام 
کشاورزی توسط صنایع تبدیلی یزد
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 بازیافت نباید یک شعار باشد 
باید تلاش کنیم یک فرهنگ شود 

گزارش

خبری

 استاندار هرمزگان:
 مرکز نگهداری معتادان متجاهر در بندرعباس 

به زودی راه اندازی می شود
 گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: با توجه به وسعت مرز آبی 
هرمزگان، برای مبارزه قاطع، مؤثر و نتیجه بخش با قاچاق مواد مخدر، 
باید کمک های ویژه ای صورت بگیرد. فریدون همتی در نشســت 
تخصصی اقدامات و دستاوردهای جمهوری اسلامی ایران در عرصه 
همکاری های بین المللی  مبــارزه با مواد مخدر که با حضور دکتر 
واعظی رییس دفتر رییس جمهور و سرپرست نهاد ریاست جمهوری 
به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شــد، با بیان اینکه استان هرمزگان 
شــرایط ویژه ای در بحث قاچاق مواد مخدر و آسیب های ناشی از 
اعتیاد دارد، اظهار کرد: به دلیل انســداد مرزهای خشکی، بیشترین 
ترانزیت مواد مخدر از طریق دریا و مرزهای آبی هرمزگان که بیش 
از یک هزار کیلومتر وســعت دارد صورت مــی گیرد.وی افزود: در 
سه اســتان هرمزگان، سیستان و بلوچستان و کرمان بیشترین حجم 
قاچاق مواد مخدر به دلیل نزدیکی به مرز افغانستان شکل می گیرد 
و برنامه مقابله ای ویــژه ای برای مبارزه با آن در هرمزگان در حال 
انجام اســت که مانع حمل و انتقال این مواد به دیگر استان ها شویم.

استاندار هرمزگان، هجوم معتادان متجاهر در نیمه دوم هر سال به استان 
هرمزگان را یکی دیگر از پدیده های اجتماعی برشمرد که ضرورت 
اجرای طرح های پیشگیرانه و مقابله ای در خصوص مواد مخدر را 
در این اســتان دوچندان کرده است و گفت: به منظور ساماندهی این 
افراد، مرکز نگهداری معتادان متجاهر در آتیه نزدیک در بندرعباس 
افتتاح می شود که با راه اندازی این مرکز، ظرفیت نگهداری معتادان 
متجاهر در بندرعباس از 200نفر به 500نفر افزایش خواهد یافت و 
با  ارائه آموزش های فنی و حرفه ای به معتادان مستقر در این مرکز، 
افراد بهبود یافته پس از کسب آموزش های لازم فنی، می توانند در 
بازار کار حضور پیدا کنند.دکتر همتی، با اشــاره به مأموریت خطیر 
نیروی دریابانی در استان در زمینه مبارزه با قاچاق، مقابله با قاچاق 
مواد مخدر را یکی از وظایف و مأموریت های اصلی این نیرو عنوان 
کرد و افزود:  شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان برای کمک 
به دستگاه های مقابله ای برنامه خاص و ویژه ای دارد که الحاق دو 
فروند شناور تندروی عملیاتی به ناوگان دریابانی بندرعباس در همین 
راســتا و برای افزایش توان مقابله ای در زمینه مبارزه با قاچاق مواد 
مخدر صورت خواهد گرفت.وی ادامه داد: با توجه به وسعت مرز آبی 
هرمزگان، برای مبارزه قاطع، مؤثر و نتیجه بخش با قاچاق مواد مخدر، 
باید کمک های ویژه ای  صورت بگیرد که بر اساس تصمیم شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر، قرار داد ســاخت سه فروند شناور 
تندروی عملیاتی دیگر نیز منعقد شده که به زودی به ناوگان دریابانی 
استان ملحق می شود.به گزارش ایسنا ؛ در نشست و با دستور دکتر 
واعظی رییس دفتر رییس جمهور و سرپرست نهاد ریاست جمهوری، 
دو فروند شناور تندروی عملیاتی به ناوگان دریابانی بندرعباس ملحق 

شد.

بهاره محمد حسینی زاده/دریا
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دخترانی از جنس سرزمین من، سرزمین آبی دریا و 
روشنایی آفتاب، باهمت والای خود برای پاسداشت 
فرهنگ و هنر و سنت این دیار دست به دست هم 
داده و از تلفیق ســنت و مدرنیته، هنری زاده و به 
تماشای چشمان همیشه منتظر من وتو می گذارند 
تا دریابیم که چگونه با حفظ اصالت و فرهنگ این 
خطه، می توان پوشید و نو شد، تازه شد و ترانه ای 

تازه از زیبایی زنان هرمزگان زیبا سرود.
 رویداد هنری »دســتار« به همت جمعی از دختران هنرمند 
و کارآفریــن جنوبی در 20 اســفند 99 در گالری وندا با 
 معرفی تلفیقی از پوشش سنتی و مدرن  بانوان جنوب برگزار

 می شود.دخترانی از جنس این سرزمین دستشان را بر روی 
 زانوهایشــان نهاده اند و در این وانفسای اقتصادی قد علم 
کرده اند و کســب و کاری را راه اندازی کرده اند که با ایده 
فرهنگ و هنر بندری، کهنه و نوین را در آمیخته اند. ما در این 

شماره به سراغشان رفتیم و به گفتگویی نشستیم.
 خودتان را معرفی می کنید؟

آرزو زاهدی، لیسانس مهندسی صنایع از دانشگاه هرمزگان و 
هنرجوی طراحی لباس دانشگاه صنعت و معدن شیراز هستم. 

مدیر سایت یومی شاپ.
 ایده سایت چگونه به ذهنتان رسید؟

ایده سایت پروژه دانشگاه ام بود یک فضای ارائه و فروش 
بود که سایت؛ یک قسمتی از آن بود و چون با کرونا درگیر 
شدیم به اجبار از سایت شروع کرده ایم. اسم سایت ما »یومی 
شاپ« است دلیل انتخاب این اسم این بود که بنده به فرهنگ 
آســیای شرقی و کشور ژاپن علاقه خاصی دارم و در زبان 
ژاپنی کلمه اوومی به معنای دریا می باشــد که برای تلفظ 
راحت تر آن از کلمه یومی اســتفاده نمودیم و البته نظرات 
زیادی را در این رابطه شنیده ام که چرا اسم بندری انتخاب 
نکرده اید و بنده به این فکر بودم که بســیاری از افراد اسم 
بندری را انتخاب می کنند و ما نباید بسته به یک مکان باشیم 
و می توانیم با اســتفاده از این اسم پل ارتباطی بین فرهنگ 

ژاپن و بندرعباس ایجاد کنیم.
 ایده طراحی سایت کجا به ذهنتان رسید؟

ایده طراحی سایت که پروژه دانشگاهم بود و با دوستم که در 
بخش برنامه نویسی فعالیت داشت در میان گذاشتم که چنین 
ایده ای برای فضای کسب و کار پروژه دانشگاهم دارم و دلم 
می خواهد فضایی باشــد که بتوانم ایده هایم را  اجرا کنم. 
چون این ایده را نیاز  استان می دیدم. در بحث اجرای سایت 
که چگونه بتوانم اجرا کنم ایده ای که  به ذهنم رسید بخش 
طراحی »لباس وجودم« بود و زمانی که وارد این زمینه شدم 

و کاستی هایی را دیدم.
 ایــده های جالبی را می دیدم که قبل از اینکه وارد طراحی 
لباس شــوم اصلا جدی نگرفته بودم و با برندهای مختلف 
آشنایی نداشتم و نمی شناختم. برندهایی که در زمینه لباس 
در بندر فعالیت می کنند نه تنها من بلکه خیلی از دوستانم 
که  حتی در این زمینه فعالیت می کردند اطلاعاتی نداشتند. 
زمانی که وارد ایونت های مختلف شدم یک پیچ اینستاگرامی 
داشتم که در این ایونت ها  فیلم برداری می کردم و برای پیج 
کار تولید محتوا انجام مــی دادم و به فکر برگزاری رویداد 
و ســایت نبودم. نمی گویم می خواستم  بلاگر شوم چون 
 بلاگر بودن یک پروسه جدا است اما در اوایل شروع کار فکر 
می کردم می خواهم بلاگر شوم وقتی در ایونت شرکت کردم 
و با یک حجم زیادی از برندهای بندری مواجه شدم خودم 
تعجب کردم که این همه برند در هرمزگان وجود دارد و من 
 با آنها آشــنایی ندارم. ازتک تک غرفه ها بازدید می کردم

 و ویدیو می گرفتم.
مدتی پس از بازدیــد از ایونت های مختلف با فضایی در 
اینترنت آشنا شدم که برای پروژه ام بود. در این فضا برندهای 
متفاوت با ویژگی های متفاوت و با یک هدف یکسان کنار 
هم قرار گرفته بودند. بعد که شروع به مطالعه کردم و سر در 
آوردم دیدم چقدر جالب می شد اگر ما هم چنین فضایی را 
ایجاد می کردیم. قبلا در این رابطه  تحقیق انجام نداده بودم 
که ببینم چنین فضایی در کشور ما وجود دارد یا خیر  پس از 
تحقیق دیدم چنین فضایی در کشور ما هم وجود دارد اما بنده 
با آن آشنایی نداشتم. زمانی که با این فضا آشنا شدم دیدم 
چقدر این فضای برای همه ما آشنا است در فضای حقیقی 
به عنوان مثال مغازه هایی که مانتو می فروشــند و فضایی 
کوچک تر شال می فروشند همه دیده ایم اما نمی دانیم اسم 
فضا و دیدم چقدر جالب می شود اگر بتوانم چنین فضایی را 
مهیا کنیم.این شد پروژه دانشگاه من .یک فضای آنلاینی که 
چند برند را مورد حمایت قرار می دهد. باتوجه به اینکه  در 
این ایام ایونت هم نمی شد برگزار کرد بسیاری از برندهای 
خانگی شروع به تولید کردند و ما به دنبال ایجاد بستری برای 
عرصه تولیدات این برندها برآمدیم.با خانواده مشورت کردم 
که می خواهم دلی شــروع کنم یکسری از کارای بیزینسی 
هست که بر اساس پروژه ام نوشتم ولی بیشتر بحث حمایت 
دلی بود دغدغه داشــتم که حجم زیادی از برندهای بندری 
داریم ولی کسی با آنها آشــنایی ندارد و استارت کار را با 
حمایت خانواده ام شروع کردم بعد از گذشت زمانی سایت 

راه اندازی شد و شروع به کار نمودیم.
 برای شــروع بــه کار باید با برند هــای مختلف صحبت 
می کردیم به واسطه صفحه ای که داشتم با برند های مختلف 
آشنایی داشتم و برندها هم مرا می شناختند. صحبت هایی 
با برندها انجام شد. بین تمامی برندها یک افکار منفی ترس 
از رقابت وجود داشــت. رقابت چیز خوبی است اگر مثبت 

استفاده شــود ولی یک رقابت بد چشم و هم چشمی بین 
برندهای استان هرمزگان وجود دارد که دوست نداشتند در 
کنار هم کارکنند ولی همه هم از این موضوع ناراحت بودند 

که نمی توانند در کنار هم کار کنند. 
پشت این داستان یک فرهنگسازی به حساب می آید زمانی 
که با این موضوع روبرو شدم یک هدف گسترده داشتم که 
بحث حمایت در جای خود و این ها باید فضای رقابت سالم 
را ببیند و امتحان کنند کمی طول کشید تا با موضوع رقابت 
کنار بیایند اما در حال حاضر ۸ برند در سایت فعالیت دارند 
که این افراد متوجه رقابت مثبت شــده اند و به این موضوع 
رسیده اند که نیازی نیست برای یکدیگر تبلیغ کنند وقتی به 
نوبه خود برای برند خود تبلیغ می کنند و بهترین  کار خود را 
ارائه می دهند به یکدیگر کمک کرده اند تا بازید سایت زیاد 
شود  و تمام ذهنیت بنده این است که یک فضا ایجاد شود 
که از همدیگر حمایت کنند. حمایت می تواند یک فضای 
انگیزه بخش پیش بیاورد. برخی از برندها کارشان را نصفه 
رها کردند با حمایت دوباره آغاز به کار کردند و ادامه دادند 
می دیدند که در سایت و پیچ اینستاگرام معرفی و حمایت می 
شوند و همدیگر را بدون چشم داشت پشتیبانی می کردند . 

هدف کلی شما چیست؟
در حال حاضر سایت ما برندهای مختلف بندری دختران 
هرمزگانی  که از جاهای مختلف کشــور هستند را پوشش 
می دهد  و به دنبال این هستیم برندهای مختلفی پیدا کنیم 
و داوطلبانه در سایت حضور داشته باشند حتی از شهرهای 
دیگر تا بتوانیم در اینده برندهای مختلفی از سراسر کشور 
استفاده کنیم.به طور کلی هدف ما این است که برندها در کنار 
هم بودن را به طور مثبت تجربه کنند و قرار نیســت رقابت 

همیشه منفی باشد.
 به هدف هایی که می خواهید رسیده اید؟

 طول کشید با خیلی جاها صحبت کردیم بیشتر جاها بحث 
مالی را پیش می کشند صحبت کرده ایم که آن بستر فراهم 
است و واقعا دختر بودن مقداری سختی کار را بیشتر کرده 
بود و با پشــتکار از پس آن بر آمده ایم. همه برندها بیشتر 
جنبه مالی را در نظر می گرفتند و دنبال بحث معنوی نبودند. 

 از کی فعالیتتان را شروع کردید؟
از عید99 این ایده به ذهنمان رسید 3 ماه طول کشید تا سایت 
راه اندازی شد چون باید سایت با لگو می بود آماده شدن این 
بستر از عید تا مرداد طول کشید مرداد و شهریور با برندها 

صحبت کردیم و از 2 آبان99 سایت رونمایی شد .
 بازدید سایت چطور است؟

طبق اطلاعات فنی ســایت آمار بازدید خوبی را دارد گاها 
شــده هزار نفر از سایت بازدید به عمل بیاورند اما با توجه 
به کرونا خریدها کمتر شده است ولی باز حمایت ها صورت 

گرفته و برندها فعالیتشان را ادامه می دهند.
 برندهایی که با آنها کار می کنید نو پا 

هستند؟
تعدادی برندها قدیمی هستند و تعدای برندها تازه تاسیس 
شده اند . تولید محتوا برندهای جدید به نسبت کمتر است 
و کاری که ما می خواهیم انجام دهیم این اســت که دوتا را 
چهارتا کنیم و تعداد موجودی ها را افزایش دهیم شعار سایت 
ما »دریایی از سلیقه هاست« افرادی که در این سایت فعالیت 
دارند هر کسی ســبک خودش را دارد و ما سعی می کنیم 

بیشتر سبک های ساده و مینیمال را بارگذاری کنیم .
 چه شد که ایده برگزاری رویداد هنری به 

ذهنتون رسید؟
می خواستیم که فقط بسته به فضای مجازی نباشیم. این نیاز 
را دیدیم که درکنار فضای مجازی در فضای حقیقی نیز کار 
کنیم با همکارم خانم نرگس یزدان پرست که صحبت کردیم 
دیدیم ایونت را همه برگزار می کنند باید کاری را انجام دهیم 
که تاکنون در استان رخ نداده است. کتابی در زمینه طراحی 
و اجرای لباس خواندم و ایده رویداد هنری از آنجا به ذهنم 
خطور کرد اما با توجه به شیوع کرونا نمی توانیم از مدل های 

زنده استفاده کنیم. 
یکی دیگر از مهمترین اهداف ما برای برگزاری این رویداد 

این است که تعدادی افراد در استان حضور دارند که تعصب 
خاصی بر روی لباس بندری دارند این افراد می توانند علمی 
از طراحی لباس داشته باشند و یا نداشته باشند مهم این است 
که مردم یک اســتان از پوشش رضایت داشته باشند گاهی 
نظرهای منفی زیادی می گیریم که چرا از پوشــش و آیتم 
های بندری در مد امروزی استفاده می کنید. چراهای مختلفی 
وجود دارد این افراد حق دارند که نگران فرهنگ باشند اما مد 
در حال پیشرفت است جوان های ما دیگر شلوار بندری با 
این سبک از گشادی در قسمت بالای شلوار را نمی پوشند و 
زمانی که جوانان ما از لباس بندری استفاده نکنند باعث می 
شود که فرهنگ و پوشش ما از بین برود. نمی شود جلوی 
مد را گرفت اما می توان پوشش بندری را به مد اضافه کرد 
تصمیم گرفتیم رویداد را برگزاری کنیم که بگوییم به دنبال آن 
نیستیم که پوشش بندری را از بین ببریم بلکه دنبال نگاهی نو 

و جدید به سمت پوشش بندری هستیم.
 فکر می کنید چقدر موفق می شوید؟

دوتا اتفاق می افتد یا به موفقیتی که می خواهیم می رسیم و یا 
شکست می خوریم که اگر شکست بخوریم پر قدرت تر و با 
انگیزه تر از قبل پیش می رویم و اگر به موفقیتی که در ذهن 
داریم برســیم برنامه ریزی هایی انجام دادیم که پس از این 
رویداد به آنها می پردازیم  و اتفاق های بزرگی رخ می دهد.

در مصاحبه اختصاصی با روزنامه دریامطرح شد

همت والای دختران جنوب، از پروژه دانشگاه تا برگزاری رویداد هنری
 هدف ما این است که برندها در کنار هم بودن را به طور مثبت تجربه کنند و قرار نیست رقابت همیشه منفی باشد

  

                                                                                                                     آگهی حصر وراثت 
     

خواهان احمد ناظرزاده فرزند امرالله با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان نرگس سائلی قطب آبادی فرزند اسماعیل به تاریخ ۱۷ /۱/ ۱۳۹۹ به 
رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از۱- احمدرضا ناظرزاده فرزند امرالله متولد ۱۵/ ۴/ ۱۳۸۳ به ش ش   ۸۸۳ ۹۶ ۷۵۰ ۴ فرزند مرحوم 2-محمدرضا 
ناظرزاده فرزند امرالله متولد ۸ /۵/ ۱۳۸۹ به ش ش ۵۵۱ ۱۵۳ ۷۰۰ ۴ فرزند مرحوم۳- امرالله ناظرزاده فرزند عبدالله متولد ۱۰/ ۶ /۱۳۵۱ به  ش ش 2۶2 ۱۸۹ ۱۵۹ ۵ همسر 
مرحوم۴- اسماعیل سائلی قطب آبادی فرزند علی متولد ۸/ ۵/ ۱۳۳۳ به ش ش ۴۹۱ ۸۶۳ ۸۱۶ ۱ پدر مرحوم و دیگر وارثی ندارد لطفاً ضمن درج در روزنامه نتیجه را به 

این شورا ارسال فرمایید. 
                                شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان

 عباسیان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  

                                                                                                                               آگهی حصر وراثت  
خواهان میثم اشرفی فرزند جعفر با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان جعفر اشرفی فرزند علی به تاریخ ۳ /۴ /۱۳۹۹ به رحمت ایزدی پیوسته و وراث 
وی در زمان فوت عبارتند از ۱-محمد اشرفی فرزند جعفر متولد 2۹ /۵/ ۱۳۷۴ به ش ش ۶2۳ ۵۳ ۷۰۰۰ ۴ فرزند مرحوم 2-مریم آزاد فرزند غلام متولد ۴ /۱/ ۱۳۳۷ به ش ش 
۱ همسر مرحوم ۳-محسن اشرفی فرزند جعفر متولد ۳۰ /2 /۱۳۶۰ به ش ش ۴۳ ۳۸ فرزند مرحوم ۴- میثم اشرفی فرزند جعفر متولد ۱ /۵/ ۱۳۶۷ به ش ش ۷۶ فرزند مرحوم  
۵-وحیده اشرفی فرزند جعفر متولد ۱/ ۴/ ۱۳۶۴ به ش ش ۸ فرزند مرحوم ۶-محبوبه اشرفی فرزند جعفر متولد ۱۷ /۱2/ ۱۳۵۶ به ش ش ۵۸۵ فرزند مرحوم ۷-موسی اشرفی 
فرزند جعفر متولد ۱2 /۹ /۱۳۵۸ به ش ش ۵۷ فرزند مرحوم  ۸-حمیده اشرفی فرزند جعفر متولد ۱۵/  2/ ۱۳۶2به ش ش ۷ فرزند مرحوم و دیگر وارثی ندارد لطفاً ضمن درج در 

روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید.
 شورای  حل اختلاف شعبه 3 پارسیان 

عباسیان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

141 قانون کار و آیین نامه مصوب هیات وزیران، انجمن صنفی با عنوان فوق در شرف تاسیس می باشد. کلیه  به اســتناد ماده 
در صنف مزبور در صورت تمایل به عضویت،از تاریخ انتشار این اطلاعیه ظرف 20 روز کاری می توانند درخواست کتبی کارفرمایان شاغل 
 بندرعباس، سه راه دلگشا ،برج نیلوفر،ورودی غربی طبقه 5 واحد 23 کدپستی 187 755 917 7  ارسال  و یا به  شماره خود را به نشانی: 
 -32  246 600 246 32 فاکس نمایند .384 
 : موسس  1- محمد نعمتی2- یعقوب  دبیری نژاد هیات 
موسس :محمد نعمتی  تلفن: 22 790 736 091 نماینــده  هیات 

انجمن صنفی کارفرمایی مطبوعات و رسانه های استان هرمزگان 
       اطلاعیه پذیرش عضو
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حوادث

حوادث جهان
 خروج قطار پاکستانی از ریل

 خارج شــدن قطار از ریل در جنوب پاکستان، دو کشته  و 30 
زخمی بر جا گذاشت.قطار مسافربری »کراچی اکسپرس« سحرگاه 
در منطقه »روهری« از نواحی ایالت ســند پاکستان دچار حادثه 
شــد. در این حادثه ۸ واگن قطار از ریل خارج شدند که طی آن 
2 مسافر پاکستانی کشته و بیش از 30 مسافر دیگر زخمی شدند. 
رسانه های پاکســتانی با اعلام اینکه وضعیت 15 نفر از مصدومان 
بحرانی است احتمال افزایش قربانیان را زیاد دانستند.کامران لشری 
مسئول راه آهن پاکستان گفت: هشت واگن این قطار 1۸ واگنی که 
از کراچی عازم شــهر لاهور در شرق پاکستان بود، از ریل خارج 
شــد و شــش واگن به داخل گودالی کم عمق افتاد. محمد ارشد 
مســئول عملیات امداد گفت : تاریکی و مــکان دورافتاده حادثه، 

تلاش های امدادرسانی را مختل کرد.
این سومین حادثه بزرگ قطار های مسافربری پاکستان در 2 سال 
گذشــته اســت؛ در حادثه تصادف قطار و اتوبوس در فوریه سال 
2020 دست کم 25 نفر کشته شدند، همچنین در اکتبر سال 2019 
نیز آتش سوزی در یک قطار مسافربری پاکستانی بیش از 73 کشته 

بر جای گذاشته بود.

شکار تمساحی که یک کودک را بلعید
 روســتاییان اندونزیایی  یک تمســاح غول پیکر را که  پسر ۸ 
ســاله ای را بلعیده بود شــکار کردند و جســد بچه را از شکمش 
بیرون کشیدند.این   پســربچه به همراه پدرش در رودخانه ای در 
اندونزی در حال ماهیگیری بود که ناگهان یک تمســاح با پرشی 
بلند پسربچه را با آرواره های خود به درون آب کشید و تلاش های 
پدر برای نجاتش بی نتیجه ماند.جســد قربانی »دیماس مولکان« 
توسط روستاییان از شکم این تمساح شکار شده بیرون کشیده شد 
تا تحویل خانواده اش شود.پدر این پسربچه به امدادگران گفت که 
بارها به تمساح مشت زده تا شاید بتواند پسرش را نجات دهد ،اما 
موفق به این کار نشده است.»بونگا لوسونگ« از تیم نجات در این 
باره گفت:  با دیدن تمســاح  که پس از بلعیدن پســربچه شکمش 
سنگین شده و در نزدیکی رودخانه در حال استراحت بود توانستیم 

او را شکار کنیم و جسد بچه را بیرون بکشیم.

6 کشته در سیل الجزایر
  بارش های شــدید و وقوع ســیل در الجزایر جــان 6 نفر را 
درغرب این کشــور گرفت.اداره دفاع مدنی الجزایر اعلام کرد که 
نوســانات جوی و بارش های ناگهانی و شــدید در ایالت الشلف 
درغرب الجزایر ســبب وقوع ســیل در این منطقه شد که به کشته 
شدن 6 نفرانجامید.ســیل در منطقه مکناسه شهرستان الشلف رخ 
داد و قربانیان سه زن، دو مرد و یک کودک بودند.اداره دفاع مدنی 
الجزایر اعلام کرده است که عملیات نجات و جست وجوی قربانیان 

احتمالی حادثه همچنان ادامه دارد.

روابط عمومي     بياييد طراوت و شادابي را با مصرف آبزيان به روحمان هديه دهيم
 شيلات هرمزگان 

ســرویس حوادث// رئیس ســازمان اورژانس 
کشــور از افزایش آمار مصدومان چهارشــنبه 
سوری آخر سال نســبت به مدت مشابه سال 

گذشته خبر داد.
دکتر پیرحســین کولیوند در یک برنامه تلویزیونی 
سوری آخر سال فعالیت خوبی داشتیم و در مساجد افزود: تقریبا حدود دو سال است که درباره چهارشنبه 

و مدارس آموزش و فرهنگ سازی خوبی انجام می 
شــد. وی ادامه داد: در سه سال گذشته سعی کردیم 
تعداد مصدومان و تلفات چهارشــنبه سوری آخر سال 

را به صورت چشمگیری کاهش دهیم. 
کولیوند گفت: ســال گذشته با توجه به شیوع کرونا 
این آمار کاهش داشــت، از پیش هم آموزش هایی 
داده بودیم اما امســال که آمار را با سال قبل مقایسه 
می کنیم، مشــخص می شود که در مدت مشابه سال 
گذشــته 20 نفر مصدوم شــدند، اما امسال  تاکنون 

حدود ۸0 نفر مصدوم شــده اند که مربوط به همین 
چهارشــنبه آخر سال است و از این تعداد نیز حدود 
شــش یا  هفت نفر هم دچار قطع عضو شدند.  وی 
افزود: این علامت خوبی نیست و از همین حالا باید  

گفت که مردم به این موضوع توجه کنند.

افزایش چشمگیر مصدومان چهارشنبه سوری نسبت به پارسال ؛

7 نفر  قطع عضو  شدند

در امتداد تاریکی   

ماجرای نوعروسان گریان!
فکر می کــردم گردانندگان کانال تهیه 
جهیزیه در فضای مجازی انســان های 
خیری هســتند که قصد دارند به افراد 
درمانده و دارای مشــکلات مالی کمک 
 کنند امــا زمانی که مدارکــم را برای
 آن ها ارسال کردم تازه فهمیدم در دام 

کلاهبرداران افتاده ام و ...
مرد میان سال که برای شکایت از گردانندگان 
شیاد یک کانال تلگرامی وارد کلانتری شده 
بود، با بیان این که با از دست دادن سرمایه 
ام شرمنده دخترم شده ام، درباره سرگذشت 
خود به کارشناس اجتماعی کلانتری گفت: 
زمانی که از دانشگاه  دانش آموخته شدم به 
اصرار خانواده ام با یکی از بســتگان مادرم 
ازدواج کــردم اما با آن کــه مهندس بودم 
شغلی پیدا نمی کردم و دچار مشکلات مالی 

شدیدی شده بودم.
 بــه همین  دلیل تصمیــم گرفتم در موبایل 
فروشی یکی از دوســتانم فروشندگی کنم. 
آرام آرام بــا بازار خریــد و فروش تلفن 
همراه آشنا شدم و چگونگی تجارت در این 
حرفه را آموختم. این بود که به فکر خرید 
و فروش گوشــی های کارکرده و دســت 
دوم افتادم چرا که ایــن کار درآمد بهتری 
داشت. خیلی زود اوضاع اقتصادی ام بهتر 
شد. منزلی برای خودم خریدم و زندگی ام 
 ســر و ســامان گرفت. آن قدر در تجارت

 گوشی های تلفن ســرگرم بودم که چک 
های بســیاری را صادر کردم اما زمانی به 
خودم آمدم که ورشکســت شــده بودم و 
چک هایم یکی پس از دیگری برگشــت 

می خورد.
من قاعده بــازی در بازار را بلد نبودم و به 
همیــن  دلیل همه اموالم را از دســت دادم 
تا رضایت شــاکیانم را جلب کنم. خلاصه 
در همین شرایط بود که خواستگاری برای 
دختــر بزرگم آمد و من مراســم عقدکنان 
آن هــا را برگــزار کردم ولــی پولی برای 
تهیه جهیزیه نداشــتم. سه ســال از دوران 
نامزدی دخترم می گذشــت و من نتوانسته 

بــودم جهیزیه کامل او را تهیــه کنم تا این 
که روزی در فضای مجازی با گردانندگان 
کانالی آشنا شدم که مدعی بودند برای تامین 
جهیزیه نوعروسان کمک  مالی می کنند. از 
شدت خوشــحالی با آن ها تماس گرفتم و 
با صدایــی لرزان واقعیت زندگی ام را برای 
آن ها بازگو کردم و ادامــه دادم مبالغی را 
در حســاب بانکی ام پس انداز کرده ام اما 
فقط برای خرید یک ســوم جهیزیه کفایت 
می کند. فردی که بــا او تماس گرفته بودم 
در حالی که با طمأنینه ســخن می گفت و 
گردانندگان کانال را از خیران معتبر معرفی 
می کرد، مدارکی مانند کارت ملی، شناسنامه 
و سند ازدواج دخترم را خواست تا تصویر 
آن ها را برایشان ارسال کنم. چند روز بعد 
فردی با خوشــحالی تماس گرفت و با بیان 
این که تامین جهیزیه برای دخترم تایید شده 
است، مشخصات کارت بانکی و رمز آن را 
از من گرفت. من هم که با شنیدن این جمله 
ســر از پا نمی شــناختم و به آن ها اعتماد 
کرده بودم، هر آن چه را می خواســتند در 
اختیارشــان گذاشــتم. قرار بود تا سه روز 
 دیگر پــول خرید جهیزیه را به حســاب

 بانکی ام واریز کنند و من فاکتور خرید را 
برایشان بفرستم. سه روز بعد زمانی که برای 
اطلاع از موجودی حســابم بــه عابربانک 
مراجعه کردم تازه فهمیــدم نه تنها پولی به 
حســابم واریز نشــده بلکه همه موجودی 

حساب بانکی ام نیز برداشت شده است. 
در حالی که هیچ پیامکی درباره برداشــت 
پول از حســاب بانکی به تلفــن همراهم 
ارسال نشــده بود. زمانی که برای پیگیری 
موضوع به بانک رفتم، متوجه شدم آن ها با 
مدارکی که در اختیارشان گذاشته ام شماره 
تلفن دیگری را در بانک جایگزین شماره 
تلفن من کرده انــد و پیامک بانکی به آن 
شماره ارسال شده است. از آن روز به بعد 
هر چه با آن شــماره تلفن تماس گرفته ام 
خاموش بــود و آن کانال تلگرامی هم قفل 

شد. 

سرویس حوادث// فرمانده انتظامی هرمزگان از کشف 
۳۱ تن و ۵۰۰ کیلو گرم موز احتکار شــده به ارزش ۱۴ 

میلیارد و ۱۷۰ میلیون ریال در بندرعباس خبر داد. 
به گزارش خبرنگار گروه اســتان های باشگاه خبرنگاران 
جــوان از هرمزگان، ســردار غلامرضا جعفــری، فرمانده 
انتظامی هرمزگان گفت:ماموران پلیس امنیت عمومی استان 
با اشراف اطلاعاتی از احتکار میوه قاچاق در شهرک صنعتی 

بندرعباس مطلع شدند و پیگیری موضوع را به صورت ویژه 
در دســتور کار قرار دادند.سردار جعفری افزود: ماموران با 
حکم قضایی به محل مورد نظر اعزام شدند و در بازرسی از 
یک انبار 31 تن و 500 کیلو گرم موز احتکار شده به ارزش 

14 میلیارد و 170 میلیون ریال کشف کردند.
وی گفت:در این رابطه یک متهم دستگیر و به مراجع قضایی 

معرفی شد.

کشف ۳۱ تن موز احتکار شده در بندرعباس

ســرویس حوادث//  فردی که با انگیزه 
نمایی در  قــدرت  به  اقدام  توجه  جلب 
و  شناســایی  بود،  کرده  مجازی  فضای 

دستگیر شد. 

فرمانده انتظامی بردســیر در این باره گفت: 
به دنبال انتشــار کلیپی از قدرت نمایی یک 
جوان با ســلاح جنگی در فضای مجازی، 
شناسایی و دستگیری این فرد در دستور کار 

پلیس قرار گرفت.
ســرهنگ جعفر غضنفری افــزود: در این 
زمینه ماموران بــا انجام اقدامات اطلاعاتی 
ایــن متهم را طی عملیاتی غافلگیرانه به دام 

انداختنــد. وی با بیان این کــه از مخفیگاه 
متهم یک قبضه اســلحه ممنوعه نیز کشف 
شــد، ادامه داد: این متهم در بازجویی های 
تخصصی مامــوران ضمن اظهــار ندامت، 
هدف از این اقــدام مجرمانه را جلب توجه 
و خودنمایی اعلام کرد و در ادامه به مرجع 

قضایی تحویل شد.

  قدرت نمایی در فضای مجازی  برای جلب توجه   

 ســرویس حوادث// جلسه رسیدگی 
به پرونده مرد جوانی که دوســتش را 
قتل  به  تومان  میلیــون   ۶۰۰ به خاطر 
نافرجام  رســانده، به دلیل خودکشی 
متهم و حضور نیافتــن وی در دادگاه 

کیفری به آینده موکول شد.
رسیدگی به این پرونده از سال گذشته با گزارش 
ناپدید شــدن جوانی به نام سهراب آغاز شد. 
پدر این جــوان پس از مراجعه به اداره پلیس 
درخصوص جزئیات ماجرا گفت: پسرم سهراب 
جوان موفق و متمولی اســت و چندروز پیش 
پس از قرار تلفنی با دوســتش سینا از خانه 
خارج شد و بعد از آن دیگر خبری از او ندارم. 
فقط می  دانم که سینا چند وقت پیش از پسرم 
پولی را قرض کرده بود و سر این موضوع با او 

اختلاف حساب داشت.
در ادامه مأموران سینا را احضار کرده و مورد 
بازجویی قرار دادند. سینا هم ملاقات با سهراب 
را رد کرد و گفت من آن روز نه سهراب  را دیدم 

و نه از او خبری دارم.

بــا این حال مأموران به خاطــر اضطراب در 
چهره ســینا و همین طور سوختگی در چند 
نقطه از بدنش، به این مرد مشکوک شدند و سینا 
بازداشــت شد و پس از چند روز هم به ناچار 
لب به اعتراف گشــود و ضمن اعتراف به قتل 
دوســتش گفت: سال های زیادی بود که من و 
سهراب با هم رفاقت داشتیم.او تاجر موفقی بود 
و پول زیادی داشت من از او 600 میلیون تومان 
پول قرض گرفته بودم تا خانه ای بخرم. مدتی 
بعد به من گفت پولش را لازم دارد و من هم از 
او خواستم تا به من فرصت بدهد ولی سهراب 
قبول نمی کرد و اصرار داشت تا هرچه زودتر 
پولش را برگردانم.  چون می  دانستم این مبلغ 
برای او پول زیادی نیست خیلی عصبانی شدم 
و در نهایت تصمیم گرفتم او را بکشم.از آنجایی 
که می  دانستم به دنبال ساخت سوله ای در اطراف 
تهران است او را به بهانه دیدن زمینی در سولقان 
به منطقه کن کشاندم و به سمت باغی بردم و در 
میانه راه او را به داخل  چاه انداختم و با سنگ 
چند ضربه ای به سرش زدم و بعد فرار کردم.بعد 

از آن هم به خانه آمدم چون حال روحی خوبی 
نداشتم و لباس هایم هم پاره بود همسرم به من 
مشکوک شد و خواست  بداند چه اتفاقی برایم 
افتاده که من هم به دروغ گفتم که با سهراب به 
باغی رفته بودیم و چند موتورسوار به سمت مان 
حمله کردند و سهراب را کشتند و من توانستم 
فرار کنم. همسرم هم اصرار کرد که موضوع را به 

پلیس بگویم اما من قبول نکردم.
بعد از چند روز هم ســهراب را از داخل چاه 
بیرون کشیدم و به بیابان بردم و سوزاندم تا ردی 
از او باقــی نماند.متهم در بازجویی های اولیه 
پاســخ به این سؤال که چرا دستهایت سوخته 
گفت: دستهایم به خاطر اینکه ماشین سهراب 
را به آتش کشیدم سوخت. روی ماشین بنزین 
ریختم و بخشــی از بنزین روی دست خودم 
ریخت و حین آتش زدن ماشین دست خودم 
هم سوخت.با تکمیل تحقیقات و پرونده برای 
رسیدگی به شعبه 2 دادگاه کیفری استان تهران 
ارسال شد. در این جلسه که متهم حاضر نشده 
بود، اولیای دم درخواست قصاص کردند و وکیل 

مدافع متهم درباره غیبت موکلش گفت: موکل 
من بعد از اینکه زندانی شــد وضعیت روحی 

بسیار بدی پیدا کرد.
خانواده اش از هم پاشید  و عذاب وجدان قتل 
دوســت صمیمی اش رهایش نکرد. زمانی که 
من وکیل او شــدم متوجه شدم دوبار دست به 
خودکشی زده است. او بشدت افسرده شده و 
وضعیت روحی خوبی ندارد. موکلم وزن زیادی 
کم کرده، حالش خوب نیست و نیاز به درمان 
دارد.وی در ادامه افزود:  متوجه شــدم  موکلم 
مقــدار زیادی قرص خــورده و تا پای مرگ 
رفته به طوری که پزشکان زندان هیچ امیدی 
به بازگشت او نداشتند اما به طرز معجزه آسایی 

نجات پیدا کرد.
 بــه دلیل وخامت حالش امــکان اینکه با او 
صحبت کنم وجود نداشت. اما خبردارم وضعیت 
بهتری پیدا کرده است. من به زندان خواهم رفت 
تا او را راضی کنم با دکتر روانپزشک صحبت کند 
و روند درمانش را آغاز کند تا بتواند در جلسه 
دادگاه حاضر شود.پس از اظهارات وکیل متهم 
قضات وارد شور شدند و تا زمان بهبودی نسبی 
متهم ادامه رسیدگی به پرونده را متوقف کردند تا 

بعد ازبهبودی نسبی متهم محاکمه شود.

خودکشی نافرجام متهم قبل از دادگاه

  

                آگهی اخطاریه ماده ۱۰۲ 
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۹۹۰۰۵۴۷ و ۵۰۶ ۹۹۰۰ اعلام میگردد طبق گزارش مورخ ۹۹/۱2/2هیات کارشناس تجدیدنظر دادگستری )آقایان کیومرث نظامی ، فریبرز جباری ، علی مهران زاده ( ، پلاک 
 ثبتی ۱ - فرعی: ۴ از پلاک اصلی ۴۷۰ در بخش: یک بندر عباس ناحیه: یک واقع در: بندر عباس مورد وثیقه سند رهنی شماره ۱۸۳۰۴۱ مورخ ۱۳۹۴/۵/۸ و ۱۸۰۹۳۳ مورخ 
 ۱۳۹۳/۸/۳ و ۱۸۱۳۳۵ مورخ ۱۳۹۳/۹/2۷ و ۱۷۵۰۱۱ مورخ ۱۳۹۱/۴/۳۱تنظیمی دفترخانه اســناد رســمی شــماره ۱۱ شــهر بندر عباس اســتان هرمزگان به مبلغ 

۱۴۰/۱۶۴/۳۵۰/۰۰۰ریال ارزیابی گردیده. لذا در صورت عدم تسویه بدهی با مبلغ مذکور به  مزایده خواهد رسید.۹۹/۱۰۸۹ م  الف

  

          دادنامه
 

پرونده کلاســه ۹۹۰۹۹۸۷۶۱۶۴۰۰2۷۵ شــعبه دادگاه اصل ۴۹ قانون اساســی اســتان هرمزگان تصمیم نهایی شــماره 
۹۹۰۹۹۷۷۶۱۶۴۰۰۳۹۳. شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران- شهرستان تهران -شهر تهران - 

خالد- اسلامبولی- کوچه-۱۷ ستاد-اجرایی - فرمان امام )ره(  با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزنداحمد 
اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل ۴۹ قانون اساسی.  گردشکار : بتاریخ  دهم اسفند ماه نود و نه  پرونده کلاسه 

۹۹۰۹۹۸۷۶۱۶۴۰۰2۷۵ تحت نظر است دادگاه به تصدی امضا کننده ذیل تشکیل است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه ای به شماره ۱۸۱/۴2۴۸۵۸/ن - مورخه ۱۳۹۹/۱2/۱۰گردیده و با توجه به 

اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات 
پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتی مبادرت به صدور تصمیم می نماید.

 قرار سرپرستی : 
در خصوص یک قطعه زمین   به پلاک ثبتی ۷2۹۷  واقع در شهرستان بندرلنگه روستای مغویه  که حسب پاسخ استعلام اداره ثبت اسنادواملاک به شماره 
2۳۱۸۳ مورخ ۹۱/۱2/22 اداره ثبت اسناد و املاک بندرلنگه قطعه مذکور به نام آقای احمد مرزوقی ملک مذکور  غیر محصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی واعلام 
داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو میباشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و 
فاقد سابقه ثبتی میباشد ، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف در ملک لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش 
جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد 
به تبصره های مواد ۱۰ و 2۰ اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل ۴۹ قانون اساسی قرار سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام می دارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور رای 
دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف  قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمرا به 
این دادگاه ارائه نماید. مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش 

دادگاه وفق ماده ۱۰ قانون صدرالبیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید.

مختار صادقی  

 رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادســتان  حوادث//  ســرویس 
عمومــی و انقلاب ایرانشــهر از 
انهدام باند شبکه قاچاق انسان در 

ایرانشهر خبر  داد .
سعید راشــکی افزود: این شبکه  که 

به صورت ســازمان یافتــه اقدام به 
قاچــاق انســان از مبــادی ورودی 
کشور به داخل کشور و بعضا به دیگر 
کشورهای همســایه می کرد و حجم 
ورودی اتبــاع شــبانه روز تا 1500 

نفر می رســید؛ با رصد اداره اطلاعات 
شهرســتان ایرانشهر در روستای تمپ 
داد:  ادامه  ریگان شناسایی شــد.وی 
در این خصــوص 11 خوابگاه برای 
اســکان اتباع به صــورت غیر مجاز 

ایجاد شده بود که با همکاری شورای 
روستا و دهیاری  11خوابگاه مربوطه 
تخریب شد.دادستان عمومی و انقلاب 
ایرانشــهر گفت: همچنین شش نفر از 
سرشــبکه های این باند توسط پلیس 
اطلاعات دستگیر  شده اند که با قرار 

مناسب در بازداشت به سر می برند.

شبکه قاچاق انسان در ایرانشهر متلاشی شد

طرح:  اسماعیل سهرابی

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 



شهرستان

سه شنبه  19اسفند 1399

25 رجب  1442

 سال بیستم شماره 3558

 آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد  
بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی، آنها را دفن کنیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

خبری

 جاده بندرلنگه- پارسیان دو روز پس
 از افتتاح بسته شد 

 ســرویس شهرســتان// رئیس پلیس راه شهرستان بندرلنگه 
از بســته شدن جاده بندرلنگه- پارســیان به دلیل نداشتن ایمنی 
خبر داد.پنجشنبه هفته گذشــته بود که باند دوم جاده بندرلنگه- 
پارسیان )بخشی از کریدور بزرگراهی نوار ساحلی جنوب کشور( 
به طول 11 کیلومتر با حضور وزیر راه و شهرســازی و مسئولان 
محلی به بهره برداری رســید، اما این جاده پس از دو روز بسته 
شد.ســرگرد معتمدی رئیس پلیــس راه بندرلنگه گفت: باند دوم 
جاده بندرلنگه- پارسیان به علت نداشتن ایمنی بسته شده است و 
تا رفع کامل نقص ها بازگشایی نمی شود.عبدالله احمد خواه رئیس 
اداره راهداری شهرستان بندرلنگه هم گفت: این محور فاقد خط 
کشــی و علائم ایمنی اســت و به همین دلیل بسته شده است. به 
گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، احمدخواه افزود: قسمتی از 

این جاده) اطراف پل ها( نیز باید تعریض شود.

 بهره برداری از سازه آبخیزداری تیرور
 در میناب 

 محســن رنجبری ســرویس شهرســتان// رئیس اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرســتان میناب  از افتتاح پروژه عملیات 
مکانیکی حوزه آبخیز چاه اســماعیل- گوربند این شهرستان از 
محل اعتبارات صندوق توسعه ملی در سومین روز از هفته منابع 
طبیعی خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا، خســرو بهرامی نژاد با 
اعــلام این خبر گفت: در ســومین روز از هفتــه منابع طبیعی و 
با حضور شهردار شــهر تیرور و جمعی از اعضاء شورای اداری 
شهرســتان میناب پروژه آبخیزداری مکانیکی حوزه آبخیز چاه 
اسماعیل - گوربند از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی افتتاح 
و به بهره برداری رســید. وی افزود این سازه دارای 430 هکتار 
ســطح حوزه آبخیز  5 متر ارتفاع مفیــد و 50 متر طول تاج  با 
توان ذخیره آب به حجم بیش از 210000 مترمکعب اســت که 
 با اعتبار 1000 میلیون ریالی از محل اعتبارات توســعه ملی به

 بهره برداری رسید.

 برگزاری کارگاه آموزشی حفظ، احیا 
و بهره برداری صحیح از گیاهان دارویی 

 علی نجفی ســرویس شهرســتان// کارگاه آموزشــی حفظ، 
احیا و بهره بــرداری صحیح از گیاهان دارویی برگزار شــد.به 
گزارش خبرنگار دریا، جهاد کشاورزی شهرستان رودان، صامتی 
مدیرجهاد کشــاورزی رودان اظهار کرد: بــه منظور آموزش و 
آگاهی اعضای صندوق های اعتبارات خرد زنان روستایی کارگاه 
آموزشــی با عنوان حفظ احیا و بهره بــرداری صحیح از گیاهان 
دارویی در روســتای رســتم آباد بخش رودخانه با حضور دکتر 
منصــوری رییس اداره ترویج و آموزش اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری و اسد پور محقق بازنشسته مرکز تحقیقات و آموزش 

کشاورزی استان هرمزگان برگزار شد.

 بررسی کتاب جناح در گذر تاریخ

) قسمت اول(
سرویس شهرستان// شــهر جناح از شهرهای باستانی 
و تاریخی مناطق جنوبی ایران اســت که با کشــف آثار 
ساسانی در تنب پرگان باستانی بودن این شهر به خوبی 

مشخص گردید. 
شهر جناح در دوران تاریخی دارای تغییر مکان های متعددی 
بوده اســت و به تدریج این شــهر از کوه به دشت تغییر مکان 
پیدا کرده است. اگر در یک مسیر مستقیم به تنب پرگان و تنب 
کوشک که از آثار باستانی و تاریخی جناح هستند توجه گردد 
به خوبی مشخص است که شهر قدیمی جناح در جنوب شهر 
کنونی جناح و بر بلندای بیشتری قرار داشته است. به یقین در 
اطراف تنب پرگان و حتی شــهر کوشک در صورت واکاوی 
بیشــتر آثار و ابنیه های بیشتری کشــف خواهد گردید. تنب 
پرگان و مناطق اطراف آن تا حدودی پس از کشــف یک اثر 
باستانی دوره ساسانیان محافظت می گردد و اجازه ساخت و 
ساز و خاکبرداری به کسی داده نمی شود. اما در اطراف تنب 
کوشک که آثار و سفال های متعددی نیز در اطراف آن هویدا 
می باشــد متاســفانه کشــاورزی صورت گرفته و هیچ گونه 
حفاظتی از مناطق اطراف آن نمی شود. تا جایی که نگارنده در 
ده ســال پیش که این تنب تاریخی را مشاهده نموده و مناطق 
اطراف آن را مورد بازدید قرار داده است. سفال های متعددی 
در دشــت اطراف تنب کوشک مشاهده نموده که مشخص می 
کرد این سفال ها مربوط به یک ناحیه تاریخی در بستر زمان 
می باشد. اما در حال حاضر با توجه به شخم زده شدن زمین 
و کاشــت جو و گندم در اطراف تنب کوشک، دیگر به ندرت 
اثراتی از آن صحرای صاف و پر از سفال دیده می شود. با این 
وجود آثار تاریخی فراوانی در جناح است که می بایست مورد 
واکاوی قرار گیرند و در کنار میراث ملموس در شــهر جناح، 
به میراث ناملموس این شــهر نیز می بایســت بیشتر پرداخته 
شــود. چون این شــهر دارای فرهنگ و آداب و رسوم بسیار 
کهن و غنی می باشــد که به بخــش هایی از آن در این کتاب 
پرداخته شــده اســت. کتاب جناح در گذر تاریخ تالیف دکتر 
محمد حســن نیا و مهندس محمد جلالی که در این نوشــتار 
معرفی می گردد، دارای فصول متعدد می باشد که در ادامه به 

آن پرداخته می شود.
فصل اول کتاب در مورد جغرافیای تاریخی شــهر جناح است 
کــه در این فصل به مباحثی چون بافت تاریخی شــهر جناح 
و اهمیت تاریخی و معماری آن، ســاختار شــهری جناح و 
شهرنشــینی در این شهر در بستر تاریخ، شهر جناح در دوران 
معاصر و تحولات این شهر در بستر تاریخ پرداخته شده است. 
در این فصل به خوبی بافت تاریخی شهر جناح که هنوز بافت 
پویا اســت مورد واکاوی قرار گرفته است. تحولات ساختار 
شــهری در جناح از اهمیت زیادی برخوردار اســت که در 
این فصل به صورت مفصل به آن پرداخته شــده است.  فصل 

دوم کتــاب در ارتباط با تاریخ اقتصادی جناح اســت که در 
این فصل مباحثی نظیر نقــش کارخانه های جناح در تاریخ 
اقتصادی جنــاح، نقش کارگاه های جناح در تاریخ اقتصادی 
جناح در بستر تاریخ، تاثیر مسیرهای تجاری در شکل گیری 
بافت شــهری جناح در بستر تاریخ،تاثیر اقتصاد دریامحور بر 
آبادانی شــهر جناح در بستر تاریخ، تجار جناحی و نقش آن 
ها در اقتصاد و عمران شــهر جناح و سیاســت های  تجاری 
تجار جناحی در بستر تاریخ به صورت مفصل بپردازد و نشان 
دهد که جناح یک شــهر تجاری در بســتر تاریخ بوده است.  
شــهر جناح همواره در کنار یک شهر تجاری بودن، یک شهر 
کارگاهی هم بوده است. این کارگاه ها و کارخانه ها در بستر 
زمان تکمیل شده و باعث اشتغال زیادی در این شهر شده اند. 
جناح شهر مهم تجاری ناحیه جهانگیریه بوده است و به همین 
دلیل تجار از مناطق متعدد به این شــهر مهاجرت نمودند. راه 
خور جناح نیز در تجارت شهر جناح تاثیر زیادی داشته و این 

شهر را مرکز تجارت جنوب ایران نموده بود.
عنوان فصل ســوم کتاب تاریخ اجتماعی شهر جناح است در 
ایــن فصل به مباحثی از قبیل ترکیــب جمعیتی جناح و نقش 
جمعیت پذیری در پیشــرفت این شــهر، تاثیر باغات اطراف 
جناح بر مبلمان شهری این شهر تاریخی، گردشگری در شهر 
جناح با تاکید بر مکان های گردشــگری اطراف این شــهر، 
نگاهی به عملکرد شهرداری جناح در یک سال اخیر با تاکید 
بر مبلمان شهری، سیستم آبیاری نوین در شهر جناح در بستر 
تاریخ، ســدهای اطراف جناح و تاثیر آن بر حیات انســانی، 
طبیعی و جانوری پرداخته شــده است. شهر جناح هم همانند 
بسیاری از شهرهای جنوب ایران تحولات اجتماعی زیادی را 

پشت سر گذاشته است.
 مهاجرت های زیادی از این شــهر به حــوزه جنوبی خلیج 
فارس و کرانه هــای ایرانی این آبراهه بیــن المللی صورت 
گرفت. این مهاجرت ها بر تاریخ اجتماعی شــهر جناح تاثیر 
زیادی داشته و بیشــتر تحت تاثیر خشکسالی های متعدد در 
جنوب ایران بود که این مهاجرت ها صورت می گرفت. شهر 
جناح همچنین به دلیل ویژگی های تجاری آن بســیار مهاجر 
پذیر نیز بوده اســت. از مناطق متعدد اســتان فارس و ناحیه 

شیبکوه مهاجرت هایی به شهر جناح صورت گرفته است.
فصل چهارم کتاب تاریخ فرهنگی شهر جناح می باشد که در 
این فصل مباحثی نظیر تاثیر محیط های آکادمیک بر تحولات 
فرهنگی و اجتماعی شــهر جناح، کتاب و کتابخوانی در شهر 
جناح در بســتر تاریخ، تعلیم و تربیت در شهرجناح در بستر 
تاریخ از جوانب متعدد، گردشگری فرهنگی در شهر جناح و 
نگاهی به تاریخ فرهنگی جناح با تاکید بر شــعرای این شهر 
مورد واکاوی قرار گرفته است. شهر جناح یک شهر فرهنگی 
نیز می باشد. شاعران متعددی دارد که هر کدام دارای دفترهای 
متعدد شعر می باشــند. این شهر هم چنین بزرگترین کتابخانه 
شهرستان بســتک را دارد. کتابخانه شرفا شرفایی از کتابخانه 
های معتبــر در زمینه منابع متعدد تاریخی و ادبی می باشــد 
و دانشجویان دانشــگاه های جنوب ایران از این کتابخانه به 
خوبی استفاده می کنند. این شــهر همچنین دارای یک واحد 

دانشگاهی می باشد و دانشگاه آزاد این شهر بر فضای علمی و 
آموزشــی این شهر تاثیر زیادی داشته است. مکتب خانه های 
متعدد این شــهر نیز در گذشته بسیار فعال بوده و نقش مهمی 
در تاریخ فرهنگی شهر داشتند. آثار تاریخی زیادی نیز در این 
شــهر وجود دارد که باعث رونق گردشگری فرهنگی در این 

شهر شده است. 
جناح همچنین می تواند یک شــهر خلاق فرهنگی باشــد و 
کتابخانه های متعدد شخصی در این شهر وجود دارد که نشان 

از اهمیت علم و دانش در شهر جناح در بستر تاریخ دارد. 
فصل پنجم کتاب در ارتباط با آداب و رسوم مردم شهر جناح 
اســت که در این فصل به آداب و رسوم ماه مبارک رمضان در 
جناح در دو قسمت مورد واکاوی قرار گرفته است. آداب سنن 
در شهر جناح همانند بیشتر مناطق جنوب ایران حفظ شده اند. 
مردم این شهر تلاش دارند، در کنار استفاده از تکنولوژی روز 
و وسایل مدرن، به آداب و سنن قدیم هم احترام بگذارند و آن 
ها را حفظ نمایند. آداب و سنن مردم این شهر ریشه در تاریخ 
و فرهنگ مردم این شــهر دارد. مردم شهر جناح دارای غنای 
فرهنگی بوده و تلاش دارند، آداب و رســوم قدیم را به نسل 
جوان هم آموزش دهند و گوشه هایی از آداب و رسوم مردم 
شهر جناح در این کتاب آورده شده است. فصل ششم کتاب در 
ارتباط با تاریخ معماری شهر جناح  و به ویژه معماری سنتی 
این شهر تاریخی است که در آن به مباحثی نظیر معماری سنتی 
در شهر جناح در چهار قسمت متوالی و مفصل، معماری سنتی 
مساجد شــهر جناح و ویژگی های آن در سه قسمت متوالی، 
معماری سنتی برکه ها در شهر جناح، نقش برکه ها در حیات 
اجتماعی مردم جناح، معماری برکه در شهر جناح و چگونگی 

ساخت این سازه آبی در دو قسمت متوالی، تشابه شهرنشینی 
و معماری شــهر تاریخی جناح و بندر تاریخی کنگ و  نقش 
معماران جناحی در معماری مســاجد مناطق خلیج فارس به 

صورت مفصل می پردازد.
معماری ســنتی شهر جناح اعم از معماری بناهای عام المنفعه 
و یا معماری منازل مسکونی از ویژگی های منحصر به فردی 
برخوردار اســت و در این کتاب تلاش گردیده ویژگی های 
معماری سنتی شــهر جناح از نگاه های متعدد مورد بررسی 
قرار گیرد و نقش معماران جناحی در این زمینه عنوان گردد. 
معماران جناحی در شــهر جناح و اطراف آن از یکسو و در 
کشورهای حوزه جنوبی  خلیج فارس اقدام به ساخت بناهای 
متعدد نمودند و از معروفیت خاصی برخوردار بودند. در کشور 
قطر مساجد زیبایی توسط معماران جناحی ساخته شده و در 
حال حاضر نیز جناحی ها از مناره سازان معروف در جنوب 
ایران هستند. در ساختن برکه های گنبدی شکل و مدور و گچ 
بری نیز جناحی هــا تبحر ویژه ای دارند. پیمانکاران جناحی 
در مناطق شــیبکوه، بندرکنگ و بندرلنگه و تمامی شهرستان 
بستک فعال می باشند و از اعتماد و اعتبار خوبی برخوردارند 
و مصالح برای ساختن بناهای عام المنفعه را نیز بیشتر از شهر 
جناح خریداری نموده و باعث رونق مصالح فروشــی ها در 
شــهر جناح گردیده اند. در این کتاب به تمامی این مباحث به 
خوبی پرداخته شده است. نویسندگان این کتاب تلاش نموده 
اند تا شهر جناح را از جوانب متعدد مورد واکاوی قرار داده و 
با استفاده از منابع مکتوب و تاریخ شفاهی تاریخ معاصر شهر 

جناح را نیز مورد بررسی قرار دهند. 

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354
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سلامت

  فروردین :
با انجام کارهای خیریه و انسان دوستانه به آرامش 
ذهنی و قلبی برسید. امروز از جانب فامیل همسر 
یا عشق زندگی تان فرصتی برای افزایش درآمد 
برای شــما فراهم می شود. اعضای خانواده مشکلات زیادی برای 
شما ایجاد می کنند.  به خاطر داشته باشید که محبت، محبت می آورد 
و بیشتر به فکر به دست آوردن دل دوستان و اعضای خانواده باشید. 
همسر یا عشق زندگی تان امروز کار ناشایستی انجام می دهد و زمینه 
ناراحتی شــما را فراهم می کند. همکاران در محل کار یا اعضای 
خانواده در منزل، امروز با شما همکاری لازم را ندارند. اجازه ندهید 
این وضعیت روحیه شــما را خراب کند و از هرگونه رفتار ناپسند 
خودداری نمایید. کارهای زیادی دارید اما به رغم این کارها، فرصتی 

برای تفریح و استراحت پیدا می کنید.
     اردیبهشت:

 تصمیم اشتباهی در گذشته گرفته اید و امروز با 
عواقب این تصمیم روبرو خواهید شد. امروز پولی 
به دست شما می رسد، اما ولخرجی نکنید و این 
پول را برای آینده پس انداز نمایید.  فرصتی پیدا می کنید تا در کنار 
دوستان و آشنایان دور هم جمع شوید. غصه اشتباهات گذشته را 
نخورید و به خاطر داشته باشید که انسان جایزالخطا است. امروز 
احتمال موفقیت شما در انجام کارها بیشتر از همیشه  است. یکی از 
اطرافیان شدیدا به کمک شما نیاز دارد، این فرد را به حال خود رها 
نکنید و هر کاری که از دست تان بر می آید را برای کمک به ایشان 
انجام دهید. همسر یا عشق زندگی تان امروز به شما ثابت می کند که 

لیاقت محبت های تان را دارد.
   خرداد : 

  روحیه  حساسی دارید و اجازه می دهید مشکلات 
کوچک و پیش پاافتاده شما را ناراحت و عصبانی 
کند. این وضعیت نه تنها سلامت روحی شما را به 
خطر می اندازد، بلکه اطرافیان نیز از عصبانیت  های بی مورد شما در 
امان نیستند. در نتیجه از امروز به بعد تسلط بیشتری بر اعصاب خود 
داشته  باشید و با چیزهای معمولی و پیش پاافتاده ناراحت و عصبانی 
نشوید.   مدتی پیش پول خود را برای انجام کاری سرمایه گذاری 
کرده  بودید و تاکنون سود چشمگیری از این سرمایه گذاری روانه 
حساب های بانکی تان نشده اســت. اما امروز سایه همای سعادت 
روی ســر شما می افتد و از این سرمایه گذاری سود قابل توجهی را 
به جیب خواهیــد زد. فرصتی برای بودن در کنار اعضای خانواده 

فراهم می شود.  
   تیر : 

 با زیاده روی در کار و کوشــش، سلامت وجود 
نازنین تان را به خطر نیاندازید. به لحاظ مالی روز 
بسیار خوبی را در پیش رو دارید و اگر حواس تان 
را حسابی جمع کنید، در معامله ها پول خوبی به جیب می زنید، از 
این وضعیت درس بگیرید و در آینده زمینه افزایش درآمد و سود را 
فراهم نمایید. دوستان و آشنایان قدیمی امروز به شما سر می زنند و 

لحظه های شادی را در کنار هم تجربه خواهید کرد.
 مرداد :

 امروز به خودتان وعده داده اید که کمی ورزش و 
تفریح کنید، خوشبختانه بخت با شما یار است و 
فرصت مناسبی برای ورزش و تفریح پیدا خواهید 
کرد. هزینه ای غیرمنتظره پیش روی شما قرار می گیرد. از اعضای 
خانواده درخواست کنید توقع های بی جایی که از شما دارند را کنار 
بگذارند و شرایط    شما را درک کنند.  مشکلی درمیان اعضای خانواده 

ایجاد شده و این مشکل حسابی ذهن تان را درگیر کرده است. 
  شهریور :

 هوش سرشاری دارید و از این روحیه برای حل 
مشکلات امروز کمک بگیرید. فکرهای منفی را 
کنار بگذارید و همیشه به افکار مثبت و خوشایند 
فکر کنید. روز خوبی برای سرمایه گذاری نیست و 
اگر شش دانگ حواس تان را جمع نکنید، ضرر هنگفتی را متحمل 

خواهید شد. 
 مهر : 

 انسان سخاوتمندی هستید و دستی گشاده  دارید، 
این روحیه شما را به انسان محبوب و مردم داری در 
میان اعضای خانواده و اطرافیان تبدیل کرده است. 
در نتیجه گشاده دستی را ادامه دهید و تا می توانید دست اطرافیان را 
بگیرید. به فکر سرمایه گذاری در انجام کاری هستید، اما بهتر است 

این کار را با دقت بیشتری انجام دهید. 
  آبان :

 دنیا را سرشار از موضوعات منفی و نگران  کننده 
می بینید، این روحیه را امروز تغییر دهید و عینک 
بدبینی را از چشم بردارید. انسان حسودی هستید 
و چشم دیدن پیشرفت دیگران را ندارید، این روحیه باعث شده تا 
اطرافیان از شما دوری بگیرند و کسی علاقه ای به نشست و برخاست 

با شما نداشته باشد. 
  آذر :  

  با شــرکت در کارهای خیر و انسان دوســتانه 
به لحــاظ روحی به آرامش برســید. انســان 
خوش گذرانی هستید و از هر فرصتی برای تفریح 
و ولخرجی استفاده می  کنید، ادامه این رویکرد نه تنها شما را به لحاظ 
مالی به مخمصه می اندازد، بلکه دستاوردی در زندگی نیز نخواهید 

داشت. 
 دی : 

 بیماری مزمن و قدیمی دارید و امروز این بیماری 
عود کرده و درد و ناراحتی را تحمل می کنید. در 
این شرایط به خودتان سخت نگیرید و با استراحت 
و عمل به دستورات پزشک، چاره ای برای التیام این بیماری بردارید. 
کارهایی که نیاز به فعالیت شدید جسمی دارند را کنار بگذارید و به 

خودتان استراحت دهید.  
  بهمن :

 به کمک دوستان و اطرافیان با فرد سرشناسی آشنا 
خواهید شد، از این آشنایی نهایت استفاده را ببرید. 
برای انجام کاری سرمایه گذاری کرده اید، اما امروز 

خبرهای بدی از این سرمایه گذاری به دست تان می رسد.
  اختلاف نظری میان شما و همسر یا عشق زندگی تان ایجاد خواهد 
شد.  از مهارت های خود نهایت استفاده را برای پیشرفت در کارها 

ببرید. 

اسفند :     
از موفقیت هایی که در گذشته داشته اید برای افزایش  

روحیه و تقویت اعتماد به نفس کمک بگیرید. مشکل 
مالی بزرگی دارید و چاره ای پیدا نمی کنید به  غیر از اینکه برای حل 
این مشکل از پس انداز خود کمک بگیرید، اما جایی برای نگرانی 
وجود ندارد چرا که در آینده با پس انداز بیشتر، شرایط مالی تان ثبات 

پیدا می کند.  

 سرویس ســلامت // اخیرا مطالبی با تکیه 
بر داده های یک پژوهش نه چندان به روز، 
دست به دســت می شود که تمام تلاش ها 
و زحمات ما برای ضدعفونی کردن ســطوح 
به منظور جلوگیــری از ابتلا به کرونا را زیر 

سئوال می برد.
چند روزی اســت که برداشت هایی از یک مقاله 

منتشر شده در یکی از معتبرترین مجله های علمی 
دنیا، تمام زحمات و حساســیت های ما را برای 
حفظ بهداشت سطوح به منظور پیشگیری از ابتلاء 

به کرونا ، زیر سوال برده است.
در مقاله ای که جــولای 2020 )تیرماه( در مجله 
پزشکی لنست انتشار یافت، بیان شد که احتمال 
انتقال کووید 19 از طریق ســطوح بی جان بسیار 

ناچیز است و تنها در مواردی که فرد آلوده روی 
سطح ســرفه یا عطســه کند و شخص دیگری 
بلافاصله پس از سرفه یا عطسه )در طی یک تا 
دو ســاعت( آن سطح را لمس کند احتمال انتقال 

وجود دارد.
همچنین در این گزارش گفته شده که اگرچه ضد 
عفونی دوره ای و اســتفاده از دستکش به ویژه در 
بیمارســتان از اقدام های احتیاطی منطقی است، 
اما فومیت هایی )ســطوح آلوده( که ساعت ها با 
حامل آلوده در تماس نبوده اند، خطر انتقال قابل 
اندازه گیری در محیط های غیر بیمارستانی ندارند.

اوایل فوریه 2021 )بهمن ماه( نیز گزارشی در مجله 
علمی نیچر منتشر شد که تاکید می کرد ابتلاء به 
ویروس کرونا از طریق سطوح نادر است و ویروس 
کووید 19 غالباً توسط افرادی که در حال صحبت 

کردن و بازدم قطره های بزرگ و ذره های کوچک 
به نام آئروسل اند، منتقل می شود؛ بنابر این ابتلاء به 
ویروس کرونا از سطح - اگرچه امکان دارد – اما به 

نظر می رسد که نادر باشد.
 )WHO( به گزارش نیچر سازمان بهداشت جهانی
در آخرین رهنمود همگانی خود که در اکتبر گذشته 
)مهرماه( بروز رسانی شد، توصیه می کند :از تماس 
با سطح ها خودداری کنید، به ویژه در محیط های 
همگانی، زیرا فرد مبتلا به کووید 19 می تواند پیش 
از شما سطح را لمس کرده باشد. سطح ها را به طور 
منظم تمیز کنید.اما بنا بر همین گزارش مجله نیچر، 
یک نماینــده WHO در ژانویه به نیچر گفت که 
شواهد محدودی وجود دارد که ویروس کرونا از 
طریق سطوح آلوده معروف به فومیت منتقل شود؛ 
اما آنها با استناد به شناسایی RNA ویروس کووید 

19 در نزدیکی افراد آلوده به ویروس افزودند که 
فومیت ها )سطوح آلوده( هنوز به عنوان یک روش 

احتمال انتقالی در نظر گرفته می شوند.
مرکز پیشگیری و کنترل بیماری )CDC( ایالات 
متحده آمریکا نیز در تارنمای خود می گوید که 
انتقال سطح تصور نمی شود که یک روش معمول 
برای گسترش کووید 19 باشد، اما این سازمان 
همچنین می گوید که ضد عفونی پی در پی سطح ها 
و اشیایی لمس شده توسط چندین فرد، اهمیت 

دارد.
ایلاد علوی، متخصص بیماری های عفونی، افزود: 
اینکه یک مقاله منتشر شود و تا حدی مغایر با 
چندین مقاله ای باشــد که ثابت می کند ویروس 
کووید 19 روی ســطوح مختلــف تا چند روز 
قابل کشــت است، نظر متخصصان این حوزه را 

تغییر نمی دهد و همچنان تاکید به رعایت اصول 
بهداشتی و ضدعفونی کردن سطوح است.

وی اظهار کرد: سهم بالای انتقال ویروس از راه 
تنفس، از همان روزهای نخست هم بر هیچکس 
پوشیده نبود، اما اینکه به طور مطلق انتقال ویروس 
از طریق سطوح را رد کنیم، اقدامی علمی نیست 
و به رغم شناخت کم در خصوص این بیماری 
در ابتدای بحران، امروزه اطلاعات بســیاری در 
دست اســت که ثابت می کند باید تمام جوانب 
پروتکل های بهداشتی برای پیشگیری از ابتلاء، 
رعایت شــود.عضو هیئت علمی دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی، با اشاره به اهمیت رعایت 
بهداشــت در حالت کلی، فارغ از پاندمی کرونا، 
تصریح کرد: من به عنوان متخصص این حوزه، 
هنوز مستندات در این زمینه را کامل نمی دانم و 
حکم نمی کنم که از ضدعفونی کردن سطوح صرف 
نظر شود. فارغ از بحران کرونا، چندین سال است 
که مطالعات بهداشت سطوح نشان می دهد تمام 
میکروارگانیسم های عفونی از طریق سطوح منتقل 
می شود، پس هیچگاه اهمیت رعایت بهداشت 

سطوح را نباید نادیده گرفت.

کالبد شکافی یک خبر حاشیه ساز؛

آیا ویروس کرونا از سطوح منتقل می شود

سرویس ســلامت // مدیر شبکه بهداشت و 
درمان شهرستان بندرخمیر با بیان اینکه ورود 
ملوانان شناورهای باری و تجاری به بندرخمیر 
منوط به انجام تســت کرونا می باشد، گفت: 
بر اساس مصوبه هفته گذشته ستاد مقابله با 
کرونا شهرستان، از تمامی ملوانان شناورهای 
تجاری و باری ســنتی که پس از بازگشت از 
کشــورهای حاشــیه حوزه خلیچ فارس، به 

بندرخمیر وارد می شوند، قبل از ورود به شهر 
نمونه گیری تست کووید۱۹ انجام خواهد شد.

به گزارش خبرنگار دریــا ؛ دکتر احمد چنگایی 
افزود: در این چند روز اخیر، از تعداد شناورهایی 
که به شهرستان بندرخمیر وارد شده اند، از تمامی 
ملوانان شناورها نمونه گیری انجام شده و موارد 
مثبت مشاهده نشد. در صورتی که نتیجه آزمایش 
کرونای ملوانان مثبت باشد، پس از آموزش های 

لازم به مدت 14 روز قرنطینه خواهند شــد. دکتر 
چنگایی با اشــاره به اینکه شغل و معیشت عمده 
مردم بندرخمیر در دریا و ســفر به کشــورهای 
عربی حاشیه خلیج فارس می باشد، تصریح کرد: 
تیــم های نمونه گیری ایــن مرکز به صورت 24 
ساعته در دو نقطه مرز دریایی شهرستان )گمرک 
بندرخمیر و گمرک بندرپل(، نمونه گیری تشخیص 

کرونا از ملوانان را پوشش می دهند.

 ورود ملوانان شناورهای تجاری به بندرخمیر
 منوط  به انجام تست کرونا

 سرویس ســلامت //// مسئول سلامت 
خانــواده و جمعیــت مرکز بهداشــت 
شهرستان بندرعباس گفت: کلیه کودکان 
زیر ۵ ســال دارای اختلالات تکاملی از 
طریق مراکز خدمات جامع سلامت شهری 
و روســتائی به مرکز جامع رشد و تکامل 
واقع در بیمارســتان کودکان بندرعباس 

ارجاع داده می شوند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ســمیرا ســایه وند 

افزود: مرکز بهداشت شهرســتان جزو مراکز 
پیشــرو در تأســیس مرکز جامع تکامل در 
کشور می باشد.وی عنوان کرد: در این مرکز، 
خدمات تخصصی نظیر ویزیت نورولوژیست، 
تست تشخیصی تکامل، خدمات کار درمانی 
جســمی، کار درمانی ذهنــی، گفتار درمانی، 
شــنوایی سنجی و تربیت شــنیداری کودکان 
دارای اختلال رشد و تکامل به صورت رایگان 
توسط تیم تخصصی ارائه می گردد.سایه وند 

عنوان کرد: در این مرکز دو موضوع رشــد و 
تکامل، مورد بررسی و پیگیری قرار می گیرد؛ 
 همچنین زنان باردار باید از زمان بارداری در 
مراکز خدمات جامع سلامت شهری، روستایی، 
پایگاههای بهداشت و خانه های بهداشت مورد 
بررســی قرار گیرند و نظارت و مراقبت شوند 
تا اگر  اختلال رشد در کودک تازه متولد شده 
مشاهده شــد، از همان ابتدا رصد و در مراکز 

رشد و تکامل بررسی و درمان شوند. 

 مسئول سلامت خانواده و جمعیت مرکز بهداشت بندرعباس خبر داد

 ارجاع کودکان زیر 5 سال دارای اختلالات تکاملی
 به مرکز جامع رشد و تکامل کودکان

سرویس ســلامت // در دوران شیوع 
کرونا بایــد در زمینه خرید تخم مرغ 
چند نکته بهداشتی را رعایت کنیم تا 
آلودگی از طریق پوسته تخم مرغ وارد 

آن نشود. 
بنابر اعلام وزارت بهداشــت، برای خرید 
و نگهداری تخم مرغ باید نکات بهداشتی 
زیــر را مورد توجه قرار دهید:- پوســته 
 تخم مرغ غیر بســته بنــدی در معرض
 آلودگی های محیطی و ترشحات تنفسی 
بنابراین در شرایط  افراد مختلف اســت، 
 همه گیــری کروناویــروس از خرید و 

مصرف تخم مرغ غیربسته بندی خودداری 
کنید.-  تخم مرغ را در بســته بندی های 
بهداشتی خریداری و بســته بندی آن را 

ضدعفونی کنید.
-  تخم مرغ بســته بندی شده را با بسته 

اصلی آن در یخچال نگهداری کنید.
-  بلافاصلــه پس از خرید تخم مرغ، آن 
را در یخچــال بگذارید.- تخم مرغ را از 
فروشــگاه هایی که مبادرت به نگهداری 
تخم مــرغ در یخچال می کنند، خریداری 
کنید.- تخم مرغ های غیربسته بندی را به 
دلیل اینکه دارای امکان شکستگی، ترک 

و آلودگی هستند، خریداری نکنید.- اگر 
در طی حمل به منــزل تخم مرغی ترک 
برداشت و یا شکست محتویات آن را در 
یک ظرف تمیز و درپوش دار ریخته، در 
یخچال نگهداری و طی حداکثر دو روز آن 

را مصرف کنید.
- هرگز تخــم مرغ را بــرای نگهداری 
نشــویید زیرا راه ورود میکروب از طریق 
منافذ موجود روی پوســته باز می شود و 
آلودگی به داخل آن راه می یابد، ولی بسته 

بندی آن را ضدعفونی کنید.
- بهترین درجه حــرارت نگهداری تخم 
مرغ در یخچال صفر تا 4 درجه ســانتی 
گراد و رطوبت ۸5 درصد است.- گرمای 
بیش از حد باعث تسریع در کاهش کیفیت 
تخم مرغ و افزایش سرعت فاسدشدگی آن 
می شود که این امر خود را با مخلوط شدن 
زرده و سفیده نشان می دهد.- تخم مرغ 
دارای روزنه های بسیاری در سطح پوسته 
خود است و از این طریق قادر است بوی 
ســایر مواد غذایی را به خود جذب کند، 
برای جلوگیری از این امر تخم مرغ ها را 
در بســته بندی خود در یخچال نگهداری 
کنید.- تخم مــرغ تازه را می توان حدود 
4 هفتــه در یخچال نگهــداری کرد. تخم 
مرغ نیز مانند همه مواد غذایی باید تاریخ 

مصرف مناسبی داشته باشد.

توصیه وزارت بهداشت درباره خرید و نگهداری تخم مرغ در دوران کرونا

سرویس سلامت // // معاون بهداشتی 
دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان 
گفت:مرحله دوم طرح واکسیناسیون 
خانه بــه خانه فلج اطفال در ســه 

شهرستان هرمزگان آغاز شد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمود حسین 
پور، معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم 
پزشکی هرمزگان گفت: مرحله دوم طرح 

واکسیناسیون خانه به خانه فلج اطفال با 
مشارکت 276 تیم دو نفره و 75 ناظر در 
شهرستان های رودان، جاسک و بشاگرد  

آغاز شد.
حســین پور افزود: در این طرح که تا 
19 اســفند ادامه دارد، بیش از 25 هزار 
کودک زیر 5 ســال )کودکان متولد 25 
بهمن 1394 به بعــد( در مقابل بیماری 

فلج اطفال واکســینه می شوند.و با بیان 
اینکه افرادی که در منزل حضور ندارند 
می توانند به مراکز بهداشــتی، خانه های 
بهداشــت و پایگاه های سلامت مراجعه 
کنند، افزود: به دلیل مشاهده بیماری فلج 
اطفال در کشــور های همسایه، اجرای 
طرح واکسیناسیون در این سه شهرستان 

ضروری است.

آغاز مرحله دوم طرح واکسیناسیون فلج اطفال در هرمزگان

سلامت  مسئول   // سلامت  سرویس 
حرفه ای مرکز بهداشــت شهرستان 
بندرعبــاس از آغاز طرح تشــدید 
ای  نظارت گسترده ســلامت حرفه 
و  داد  خبر  بندرعباس  شهرستان  در 
گفت: در نخســتین روز از این طرح، 
بخشی از صنایع و اماکن عمومی شهر 
بندرعباس مورد بازدید و نظارت قرار 

گرفت.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهندس فرهاد 
جستو افزود: بازدید ویژه از شرکت صبا 
فولاد و شــرکت هــای پیمانکاری زیر 
مجموعه، از جمله ســراب خانه آتش، 
تلاش کاران ماهر، بهار میلاد امین، تحکیم 
سازان گنو، امین سادات بندر، کیان حدید 
سیرجان، معدن ســنگ آهن رضوان و 
شرکت های پیمانکار وابسته، هتل هرمز 
و بازارچه شــهاب در بندرعباس انجام 

شــد.وی افزود: این بازدیدها توســط 
20 تیم بازرسی بهداشــت حرفه ای با 
مشارکت ادارات شهرستان ازجمله: هلال 
احمر، مدیریــت درمان تأمین اجتماعی، 
تعــاون کار و امور اجتماعی، شــرکت 
پخش فرآورده های نفتی و خانه کارگر 
در سطح شهر و روستا در نخستین روز 
از طرح تشدید انجام شد؛ نظارتها تا 20 

فروردین 1400 ادامه خواهد داشت.

آغاز طرح تشدید نظارت گسترده سلامت حرفه ای در  بندرعباس

سرویس سلامت// مســئول سلامت محیط 
شهرستان بندرعباس گفت: به منظور بررسی 
آخرین وضعیت اجرای پروتکل های بهداشتی 
در اصناف ســطح شهر بندرعباس، طی یک 

روز ۷ واحد صنفی متخلف پلمب شدند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهندس زارعی افزود: 
در این طرح، 23 تیم بازرسی در سطح شهرستان 
بندرعباس، از 3۸۸ واحــد صنفی بازدید کردند.

وی عنوان کــرد: تعداد 52 مــورد اخطاریه 4۸ 
 ســاعته صادر و 7 واحد صنفی متخلف شــامل 
خوار و بار فروشــی، اغذیه فروشی، آشپزخانه، 
رســتوران، آرایشــگاه زنانه و دو باب نانوایی به 
دلیل عدم رعایت دستورالعمل های بهداشتی پلمب 
شــدند.زارعی خاطر نشان کرد: در این بازدیدها، 
105 چشمه قلیان توقیف و پرونده جهت برخورد 

قضائی به دادگاه ارسال شد.

مسئول سلامت محیط بندرعباس خبر داد 

پلمب ۷ واحد صنفی در بندرعباس 

سرویس ســلامت //  سخنگوی دانشگاه 
علوم پزشــکی هرمزگان گفت: ظرف یک 
هفته گذشته ۲شــناور از امارات متحده 
عربی اسکله بندرلنگه پهلوگرفتند که در 
مجموع ۱۵نفر از سرنشینان آنها مبتلا به 

کرونا بودند. 
دکتــر فاطمه نوروزیــان افزود:یکــی از این 
شناورها در مجموع 30سرنشین داشت که در 
نمونه گیری کارکنان بهداشت و درمان بندرلنگه 
از آنان، هشت نفر مبتلا به کرونا تشخیص داده 

شدند.
وی ادامه داد: یک فروند شناور دیگر نیز روز 
گذشته)16اسفند( با 69سرنشین وارد بندرلنگه 
شــد که هفت نفر مبتلا به کرونا بودند.رییس 
روابط عمومی و اموربین الملل دانشگاه علوم 
پزشکی استان اضافه کرد:ابتلای هشت سرنشین 
شــناور به کرونا درحالی است که همه  30نفر 

سرنشــینان آن، تســت منفی کرونا به همراه 
داشتند.

دکتر نوروزیان یادآور شد: بیماران هر 2کشتی 
در قرنطینه کامل بوده و جای هیچگونه نگرانی 
برای سرایت بیشــتر کرونا از این افراد وجود 
ندارد.به گزارش ایرنا ؛ وی همچنین با تکذیب 
برخی مطالب غیررسمی پیرامون فوت بیماران 
مبتلا به کرونای انگلیسی در هرمزگان تصریح 
کــرد: هیچ یک از 1۸بیمار مبتــلا به کرونای 
انگلیسی در هرمزگان فوت نکرده اند و همگی 
یا پس از مداوا مرخص شده اند و یا در قرنطینه 

خانگی هستند.

 ۲شناور اماراتی با ۱5بیمار کرونایی
 وارد بندرلنگه شدند

طرح:  فرامرز جهانورد
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گروه گــزارش // در حالی روزبه روز بر عمق 
پرتگاه بی توجهی مسئولان نسبت به محلات 
حاشیه نشین و بافت های فرسوده در استان 
هرمزگان و شهر بندرعباس افزوده می شود 
که بارها رئیس کل دادگســتری اســتان و 
دادستان بندرعباس بازدیدهایی را از برخی 
محلات و مناطق شــهر بندرعباس داشته و  
نســبت به این بی توجهی ها و وضعیت این 

مناطق  هشدار داده اند. 
  متاســفانه همچنان ساکنان این مناطق نسبت به 
وضعیت موجود گلایه مندند و گام های اساسی 
جهت رفع مشــکلات در محلات حاشــیه ای و 
 بافت های فرسوده برداشته نشده است و تبعیض و 
بی عدالتی، حاشیه نشینان را گلایه مند کرده است. 
ساکنان محلات ساحلی همچنان برای اخذ سند 
املاک شان به بهانه قرار گرفتن در حریم 60متری 
دریا بلاتکلیف مانده انــد و همچنان منتظرند تا 
بازدید دادســتان بندرعبــاس از برخی محلات 
ساحلی جهت رفع مشــکل صدور سند املاک 
منجر به نتیجه شود و ساکنان همچنین از مداخله 
دســتگاه قضایی در این موضوع سپاسگذارند . 
چندروز قبل نیز رئیس کل دادگستری هرمزگان با 
بیان اینکه حاشیه نشینی زیبنده پایتخت اقتصادی 
کشور نیست؛ بر لزوم تسریع در اجرای طرح اقدام 
مشترک برای نوسازی بافت فرسوده در بندرعباس 
تأکید کرد.رئیس کل دادگستری استان با اشاره به 
اهمیت توجه به محلات محروم شهر بندرعباس 
اظهار داشت: وجود حاشیه نشینی و مشاهده بافت 
فرسوده در محلات ، زیبنده پایتخت اقتصادی کشور 
نیست و لازم است با برنامه ریزی منسجم نسبت 
به نوسازی و احیای بافت فرسوده در بندرعباس 
 اقدام شــود.علی صالحی افزود: حاشیه نشینی و 
بافت های فرسوده زمینه بروز جرایم و آسیب های 
اجتماعی را افزایش می دهنــد که این موضوع 
چاره اندیشی سریع مسئولین را می طلبد. وی در 
ادامه بیان داشت: دستگاه قضایی استان هرمزگان 
آمادگــی دارد همگام با دســتگاه های اجرایی 
بــا عمل به وظایف قانونی خــود جهت هر نوع 
مساعدت برای حل این مشکل اقدام نماید. رئیس 
شورای پیشگیری از وقوع جرم استان هرمزگان 
خاطر نشان کرد : با پیگیری دستگاه قضایی استان 
طرح اقدام مشترک جهت پیشگیری از گسترش 
 بافت فرســوده و حاشــیه نشــینی با مشارکت 
دستگاه های متولی در حال اجرا است که هدف از 
آن، احیای بافت فرسوده محلات شهر بندرعباس 
می باشد. وی همچنین تأکید کرد: این طرح باید با 
اولویت بندی مناسب و در زمان متعارف به دقت 

اجرا و نتایج آن در عمل مشاهده شود.
  چه میزان از مصوبات اجرایی شد؟

  آبانماه سال جاری بود که رئیس کل دادگستری 
استان به همراه دادستان بندرعباس، فرمانده سپاه 
استان، مدیرکل سابق بهزیســتی استان، شهردار 

بندرعبــاس و... بازدیدی را از محلــه آیت ا... 
غفاری بندرعباس داشــتند و مصوباتی را برای 
رفع مشــکلات این محله در ضرب الاجل ســه 
ماهه داشتند و البته اعلام شد مشکلات محلات 
اسلام آباد، چاهســتانی ها و کوی ملت نیز بازه 
زمانی سه ماه برای هر محله بایستی برطرف شود 
که میزان تحقق مصوبــات محله آیت ا... غفاری 
بندرعباس چندان رضایتبخش نیست و ساکنان 
از ناامنی، تداوم تجمع معتادان و مواد مشــروب 
فروشان، اراذل و اوباش، بلاتکلیفی صدور اسناد 
املاک محله، فرسودگی املاک و احتمال آوارشدن 
بر سرشان، عدم بازگشایی معابر، عدم راه اندازی 
ایستگاه پلیس در محله و.... گلایه مندند و انتظار 
می رود تدبیری اساســی برای رفع مشکلات و 
معضلات این محله وســایر محلات حاشیه ای 
بندرعباس اندیشیده شود و مصوبات بطور کامل 
توسط دســتگاه های متولی اجرایی شود. جهت 
بازخوانی مصوبــات این بازدید، باری دیگر متن 
کامل گزارش بازدید که به نقل از روابط عمومی 
دادگســتری استان در رســانه ها منتشر شد را 
بازنشر می کنیم تا مسئولان مربوطه پاسخ دهند 
چه میزان از مصوبــات را اجرایی کرده اند؟ البته 
پیگیری مان بــرای تهیه گزارش از میزان اجرای 
مصوبات از برخی دســتگاه ها بی نتیجه ماند و 
امیدواریم دســتگاه های متولی  به دادگســتری 
اســتان میزان اجرای مصوبــات را اعلام کنند و 
 دادگســتری عملکرد دســتگاه ها را از طریق 
رسانه ها به اطلاع عموم برساند که درحال حاضر 
بدلیل ضعف مدیریت در بخش های مختلف، امید 
 مردم فقط به دســتگاه قضایی است تا از حق و 
حقوق شان دفاع شــود که در استان، رئیس کل 
دادگســتری استان ودادستان بندرعباس و برخی 
شــهرها هم موضع گیری ها و اقدامات بســیار 
مناسبی را در برخی حوزه ها داشته اند که جای 
قدردانــی دارد وانتظار مــی رود در حوزه بافت 
فرسوده ومحلات حاشــیه ای نیز پیگیری های 
لازم را تــا حصول نتیجه جهت رفع مشــکلات 

داشته باشند.
  توزیــع عادلانه خدمــات در مناطق کم 

برخوردار با ورود دستگاه قضایی
  رئیس کل دادگستری هرمزگان از اجرای طرح 
کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در چهار 
محله کم برخوردار شــهر بندرعباس با همکاری 
سپاه و دیگر دســتگاه ها خبر داد.علی صالحی 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با همراهی 
فرمانده سپاه امام سجاد »ع« و جمعی از مسئولین 
اجرایی و مدیران ادارات به منظور ارزیابی روند 
اجرای مصوبات شــورای پیشــگیری از وقوع 
 جرم و مراحل اجرای طــرح کاهش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار 
 بندرعباس به صــورت ســرزده از محله کوی 
آیت الّله غفاری این شهرستان بازدید کرد.رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان در جریان این بازدید 
ضمن دیدار با ساکنین و اهالی این محله در جریان 

آسیب های اجتماعی، مشکلات خدمت رسانی 
به مردم و همچنین محرومیت های موجود قرار 
گرفت و دســتورات لازم را برای رفع آنها صادر 
کرد.علی صالحی  در خصوص همکاری مشترک 
با دیگر دســتگاه های مسئول به منظور خدمت 
رســانی با هدف کاهش آســیب های اجتماعی 
در محله کوی آیــت الّله غفاری و دیگر محلات 
بندرعباس، اظهار داشــت: امــروز با همکاری 
سپاه امام سجاد»ع« و مشارکت همه دستگاه ها 
طرح کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در 
 مناطق کم برخوردار شهر بندرعباس با محوریت 
 چهار محله کوی آیــت الّله غفاری ، کوی ملت ، 
اســلام آبــاد و محله چاهســتانی هــا آغاز و 
قرارگاه تحول این محلات راه اندازی شــد.وی 
خاطرنشــان کرد : در نتیجه ایجاد قرارگاه تحول 
دادگســتری  همکاری  با  بندرعبــاس  محلات 
 استان و سپاه امام ســجاد)ع( و مشارکت تمامی 
 دستگاه های اجرایی و شهرداری ، ارگان های مرتبط 
مــی تواننــد در جهــت محرومیــت زدایی و 
توانمندسازی این محلات کمک کنند تا برنامه های 
مشترکی را به اجرا بگذاریم.رئیس کل دادگستری 
استان هرمزگان تصریح کرد: طرح کاهش گام به 
گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار 
شهر بندرعباس با هدف پیشگیری از وقوع جرم، 
محرومیت زدایی و توزیــع عادلانه خدمات در 
این مناطق اجرا می گردد و براســاس آن ، طی 
برنامه زمانبندی شده یکساله ، با اختصاص مهلت 
سه ماهه برای بازآفرینی و توسعه زیرساخت ها 
و همچنین اصــلاح نواقص موجود در هریک از 
محلات ، در مجموع و در نهایت به چهار محله کم 

برخوردار شهر بندرعباس خدمت رسانی خواهد 
شد و ضمن کاهش آسیب های اجتماعی در این 
مناطق ، گام های بلندی در جهت عمران و آبادانی 
هر محله و رفع مشکلات ســاکنین آن برداشته 
خواهد شد.وی در تشریح تدابیر پیشگیرانه اتخاذ 
شــده به منظور اجرای طرح کاهش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در مناطق کم برخوردار 
و فعالیت های قرارگاه تحول محلات چهارگانه 
شــهر بندرعباس نیز اظهار داشت: هم اندیشی و 
تصمیم گیری به همراه رصد عملکرد دستگاه ها و 
 ادارات متولی و نظارت بر اقدامات انجام شده در 
 راســتای مصوبات و بــه منظــور بازآفرینی و 
محرومیــت زدایی از مأموریت های مهم قرارگاه 
تحول اجتماعی محلات است.رئیس کل دادگستری 
 اســتان هرمــزگان در ادامه با اشــاره به برخی 
 آسیب های اجتماعی و جرائم مشهود در خیابان ها و 
کوچه های این محلات که موجب سلب آسایش 
اهالی شده است و تأکید بر این که هیچ  نقطه ای از 
شهر بندرعباس نباید مأمن و جولانگاه مجرمان و 
خلافکاران و معتادان متجاهر شود، تصریح کرد: 
دستگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد افرادی 
با ایجاد لانه های فساد در منازل و معابر، به امنیت 
و آســایش مردم آسیب بزنند.وي در ادامه افزود: 
دســتگاه هاي اجرایي و شهرداری باید خدمات 
ویژه حوزه خود را به ساکنان این محلات محروم 
ارائه کنند و با ایجاد امکانات فرهنگي، اجتماعي و 
ورزشي در این مناطق از میزان آسیب ها بکاهند.

صالحی با تعیین مهلت سه ماهه برای مدیران متولی 
و دســتگاه های مربوطه تأکید کرد: در صورت 
کوتاهي دستگاه ها در امر خدمات رساني به این 

محله ها و مناطق ، با عنایت به دستورالعمل »نحوه 
مقابله با  ترک وظایف قانونی مدیران و کارمندان«  
ابلاغی از ســوی ریاســت محترم قوه قضائیه با 
متخلفین برخورد جدي خواهد شد.وی در ادامه، 
جامعه سالم را جامعه مبتنی بر اخلاق، معنویت، 
عدالت و عقلانیت توصیــف کرد و گفت: باید با 
اجرای طرح های پیشگیرانه، به سوی شکل گیری 
جامعه ســالم حرکت کنیم و هیچ دستگاهی حق 
ندارد از انجام مسئولیت ها و وظایف خود در این 
مسیر ســرباز بزند.صالحی همچنین از شهرداری 
بندرعباس خواست در راســتای احقاق حقوق 

عامه ، عمل به وظایف قانونی و همچنین اجرای 
مصوبات شورای پیشگیری از وقوع جرم استان 
هرمزگان نسبت به تأمین روشنایی و نور کافی در 
مناطق مختلف این محلات، تعیین تکلیف اسناد 
منازل ساکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و 
املاک و انتقال مالکیت و صدور سند به نام مالکین 
این منازل ، تقســیم عادلانه منابــع و امکانات، 
ایجاد پارکها ، فضای ســبز و مبلمان مناســب و 
اصولی شهری طی مهلت ســه ماهه اقدام نماید.

 وی همچنین با گلایــه از عدم نامگذاری برخی 
کوچه ها و معابر این محلات از شهرداری بندرعباس 
 خواست با عنایت به اینکه مردم شریف محله کوی 
آیت الّله غفاری بیش از چهل شــهید والامقام را 
تقدیم انقلاب اسلامی نموده اند، ظرف مدت 10 
روز، تمامی  کوچه های این محله و دیگر محلات 
مورد بازدید قرار گرفته را به نام شــهدا مزین و  
نامگذاری نماید.علی صالحی همچنین دستورات 
لازم را جهــت بررســی مطالبات مــردم محله 
 کوی آیت الّله غفاری بــه منظور رفع کمبودها و 
نارســایی های موجود در این محله صادر کرد 
و با تأکید بر لزوم بازســازی بافت فرسوده این 
محله ابراز داشــت: محرومیت زدایی و کمک به 
خانواده هایی که نسبت به تأمین معیشت خود با 
مشکل رو به رو هستند ،ضرورتی اجتناب ناپذیر 
اســت.صالحی اضافه کرد: طرح جامعی از سوی 
دادگستری اســتان هرمزگان تهیه و به ادارات و 
دستگاه های اجرایی و دیگر متولیان  ابلاغ شده 
است که بر اساس آن، دستگاه های مربوطه اعم از 
شهرداری، ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، 
بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی،سپاه،بنیاد مسکن 
انقلاب اســلامی، مسکن و شهرسازی و اداره کل 
صمت استان با محوریت دادگستری کل هرمزگان 
وظایفی را متقبل شــوند و در اســرع وقت طی 
یک بازه زمانی ســه ماهه مشکلات محلات کم 
برخوردار شهر بندرعباس را به گونه ای که در شأن 
مردم آن باشد حل و فصل نمایند که امیدواریم با 

اجرای کامل این طرح به زودی شاهد تحولی مهم 
در این محلات باشیم.رئیس کل دادگستری استان 
هرمزگان، ایجاد اشتغال، کاهش فقر، توانمند سازی 
و ایجاد دسترسی آســان جهت اجرای مشاغل 
کوچک و خانگی را از مهمترین محورها و اهداف 
طرح »کنترل آســیب های اجتماعی و جرایم در 
محلات محروم بندرعباس« برشمرد.علی صالحی، 
ساماندهی و بازســازی بافت فرسوده با استفاده 
از ظرفیت گروه های جهادی ،بازگشــایی معابر، 
ایجاد اشــتغال برای جوانان ساکن این محلات 
از طریق صدور جواز کســب و ارائه تسهیلات 
 بانکی با مشارکت اتحادیه اصناف و سازمان فنی 
حرفــه ای را از دیگر ویژگی هــای این طرح 
برشمرد.رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان 
همچنین با اشــاره به محورهای پیشگیرانه طرح 
تحول محلات شــهر بندرعباس ، استقرار مراکز 
پلیس ، ایجاد گشت های رضویون ، جمع آوری 
معتادان متجاهــر و پاتوق های آنها و پیش بینی 
نظام بازپروری هدفمنــد و علمی برای این افراد 
را از دیگر خصوصیات طرح  کنترل آسیب های 
اجتماعی و جرایم در محلات محروم بندرعباس 
عنوان کرد.عالی ترین مقام قضایی استان هرمزگان 
در بخش دیگری از ســخنان خود با اشــاره به 
اینکه طرح کنترل آسیب های اجتماعی و جرایم 
در محلات محروم و کــم برخوردار بندرعباس 
با محوریت دادگســتری استان و همکاری سپاه 
 امام ســجاد)ع(، شــهرداری بندرعباس و سایر 
دستگاه های حمایتی و مقابله ای از ابتدای آبانماه 
آغاز شده است؛ افزود: هدف از اجرای این طرح؛ 
شناسایی آسیب های اجتماعی محلات پر خطر و 
اتخاذ تدابیر مناسب جهت رفع آن از جمله اقدام 
به منظور جمع آوری معتادین متجاهر،  مقابله با 
سرقت، دســتگیری اراذل و اوباش، فروشندگان 
مواد مخدر و مشروبات الکلی، فروشندگان سلاح 
غیر مجــاز و برخورد با اعمــال غیر اخلاقی با 
رویکرد تحولی و افزایش ضریب امنیت محلات 
می باشد.رئیس شورای پیشگیری از وقوع جرم 
استان هرمزگان یادآور شد: از ابتدای سال جاری 
 بســط و گسترش فرهنگ پیشــگیری از وقوع 
جرم و کاهش آســیب های ناشــی از طلاق و 
ناهنجاری های اعتیاد، قتل، پرخاشــگری و ... 
به طور جدی در دســتور کار دســتگاه قضایی 
اســتان قرار گرفته است که همین موضوع منجر 
بــه امضای تفاهــم نامه همکاری با ســپاه امام 
سجاد)ع( تحت عنوان »طرح مصلحین خانواده« 
گردید.لازم به ذکر اســت در جریان این بازدید 
 و در راســتای اجرای طرح کاهــش گام به گام 
آسیب های اجتماعی در محلات، دستورات فوری 
به منظور تخریب چند پاتوق و محل تجمع معتادین 
 متجاهر، پلمب چند محل خرده فروشی موادمخدر ، 
جمع آوری آنی معتادین متجاهر،  زیبا ســازی 
محله و جمع آوری زباله های انباشت شده و روان 
 آب فاضلاب ، توزیع 2000 بسته معیشتی میان 
ساکنین ، تعمیر و بازسازی فوری 15 منزل مسکونی 
 که نیاز فوری به تعمیر داشــتند ، پلمب یکی از 
پاتوق های عرضه مشــروب الکلــی به همراه 
 دســتگیری عوامــل جــرم و تعطیلــی تمامی 
ضایعاتــی های محله کوی آیــت الّله غفاری که 
 علاوه بر فرســودگی و مخاطرات ایمنی، موجب 
ایجاد مزاحمت برای ساکنین محل شده بود صادر 

شد.

چه میزان از مصوبات بازدید اجرایی شد؟ 

محلات حاشیه نشین در پرتگاه بی توجهی مسئولان

علی زارعی/دریا 
daryaz           @gmail.com1359

دستگاه هاي اجرایي و شهرداری 
باید خدمــات ویژه حوزه خود را 
به ســاکنان این محلات محروم 
ارائــه کنند و با ایجــاد امكانات 
فرهنگي، اجتماعي و ورزشي در 
این مناطق از میزان آســیب ها 
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